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Kratki in sivi dnevi ter prve božično novoletne okrasitve 
nas opominjajo, da se leto, ki ga živimo, izteka. Imam 

občutek, da je letošnje leto minilo izjemno hitro. Leto so za-
znamovale  vremenskih nevšečnosti in težave, ki so nas spre-
mljale preko celega leta,  številne  investicije, ki smo jih izva-
jali v letošnjem letu, obilo kulturnih, športnih in družabnih 
dogodkov in ne nazadnje tudi lokalne volitve.    

Na slednjih smo občanke in občani izvolili nove predstav-
nike v občinskem svetu. Pri sestavi občinskega sveta je prišlo 
do precejšnjih sprememb v primerjavi z mandatom poprej. 
Volivci, ki imajo vedno prav, so izvolili relativno mlad občin-
ski svet z novimi imeni in svežimi idejami. Občinski svet se 
je že sestal na dveh sejah, kjer je deloval zelo konstruktivno, 
zato sem prepričan, da bomo tako nadaljevali, kakor tudi v 
prihodnje zmogli dovolj modrosti in enotnosti za kar naj-
hitrejši razvoj naše občine. K sooblikovanju razvoja pa ste 
vabljeni prav vsi občani, saj le dobre ideje in predlogi 
pripomorejo k boljšim rešitvam. 

Če ocenim leto, ki se izteka, je bilo 
na razvojnem področju zelo uspešno. 
Uspeli smo zaključiti investicijo re-
konstrukcije cest in  izgradnje mete-
orne kanalizacije v trškem jedru  v 
Veržeju, izgraditi kolesarsko pot na 
visokovodnem nasipu ob reki Muri, 
v veliki meri dokončati vodovod v 
Veržeju in v nekoliko manjši meri 
v Bunčanih. Pri tem ostajamo glede 
zadolženosti občine med povprečno 
zadolženimi občinami v Sloveniji. 

V občinski upravi pa smo že usmer-
jeni v naslednje leto. V prvi fazi želimo 
dokončati izgradnjo vodovodnega omrežja v 
Bunčanih in na nov vodovod priklopiti vsa gospo-
dinjstva. Žal se je izvajanje investicije zavleklo do te mere, 
da v pozno jesenskem času nismo uspeli sanirati poškodb 
na cestišču, ki so posledica gradnje, zato bo letošnjo zimo 
s poškodovanimi cestami potrebno preživeti z veliko mero 
potrpežljivosti in strpnosti. Za vse nevšečnosti se krajanom 
Bunčan že v naprej opravičujem. Takoj spomladi bomo pri-
stopili k celoviti obnovi cestišča, ki bo obsegala sanacijo in 
asfaltiranje trase novega vodovoda, sanacijo posedkov pri iz-
gradnji kanalizacije in preplastitev cest z finim asfaltom. 

Prav tako že pripravljamo dokumentacijo za izbor naj-

ugodnejšega izvajalca za Uredi-
tve osrednjega parkirišča (Slanov 
ograd), ki bo rešil problematiko 
parkiranja za potrebe kulturne-
ga doma, pokopališča, cerkve in ne 
nazadnje tudi trgovine. Investicija mora biti zaključena do 
konca junija naslednjega leta. V preteklih dneh smo opravili 
pomemben sestanek na Ministrstvu za šolstvo in šport, kjer 
smo z njihovimi predstavniki iskali rešitve za izvedbo ener-
getske sanacije  osnovne šole. Dogovorili smo se, da bomo 
poskušali investicijo uvrstiti v razvojne načrte za leto 2016.  

Glede na izredne  razmere ob zadnjih poplavah smo že 
pristopili k izdelavi celovite rešitve odvodnjavanja  meteor-
nih voda in k načrtovanju drugih aktivnih protipoplavnih 
ukrepov. Ko bo nakazana smer reševanja problematike, vas 
bomo o tem obvestili na javnih predstavitvah.  Želja za na-

slednje leto je tudi uskladitev  strokovnih  podlag 
za nov vrtec in nato  izdelavo projektne doku-

mentacije. Poleg tega načrtujmo še nekaj 
manjših investicij in vzdrževalnih del, 

katerih cilj je izboljšati kakovost ži-
vljenja občanov. 

Našteti projekti bodo v priho-
dnjem letu največ zaposlovali novo 
sestavo občinskega sveta, prepričan 
pa sem, da jih bomo znali skupaj še 
nadgraditi, predvsem v odvisnosti 
od tega, na katerih področjih bomo 

lahko pridobivali evropska sredstva 
za sofinanciranje projektov, brez kate-

rih razvoja naše občine enostavno ni. 
Spoštovane občanke in občani, Občina 

Veržej bo v mesecu decembru spet postala Bo-
žično čarobna. K temu bo prispevalo kar nekaj prire-

ditev povezanih s predbožičnim časom. Banovci se bodo že 
petnajstič spremenili v Božično vas, v Veržeju v Centru DUO 
bo že sedma tradicionalna razstava slovenskih jaslic, v farni 
cerkvi bo božični koncert, prav tako tudi v Banovcih. Tudi 
letos bomo  na Štefanovo tradicionalno blagoslovili konje, na 
ogled so tudi jaslice pri Cedulovih in še kje. Torej, dogajanje 
bo zelo pestro, zato vas vabim, da se prireditev udeležite v 
čim večjem številu!

Prijetne decembrske dni! 
Slavko PETOVAR, dipl. ing. agr., župan Občine Veržej

Fünkešnica
dobrodošli na desnem bregu Mure

:: županova beseda

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Spoštovane 
občanke in občani občine Veržej!

Vsi smo potniki, ki v sebi nosimo zmožnost 
ustvarjati novo – več in boljše. Naj Vam bo v 

prihajajočem letu pot tlakovana s čim več boljšim. 
Naj Vas soj prazničnih luči  spominja na vse lepe 

trenutke, ujete v preteklosti in naj Vam pomaga 
najti tisto, kar želite doseči v prihodnosti.
Želim  Vam blagoslovljene Božične praznike 

in vse dobro v letu 2015 z upanjem, da vas 
toplina in mir božičnega časa spremljata 

skozi vse leto.
Srečno 2015!

župan občine veržej
slavko petovar
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LOKALNE VOLITVE 2014 - NOV MANDAT OBČINSKEGA SVETA IN ŽUPANA

Petega oktobra 2014 so po Sloveniji potekale redne lo-
kalne volitve, kjer so občani volili novo lokalno oblast. 

V občini Veržej so potekala 5. volitve, na njih pa smo izbra-
li novo lokalno vodstvo, župana in člane občinskega sveta. 

Na volitvah za župana Občine Veržej je bilo vpisanih v 
volilni imenik 1130  volivcev. Vseh oddanih glasovnic je 
bilo 619. Neveljavnih je bilo 28 glasovnic. Veljavnih gla-
sovnic je bilo 591 glasovnic. Rezultati:

zap. št. kandidat št. glasov % glasov predlagatelj

1 SLAVKO 
PETOVAR 591 100,00 SLS – Slovenska 

ljudska stranka

Na volitvah za člane Občinskega sveta občine Veržej so 
bili doseženi naslednji rezultati:

VOLILNA ENOTA  1 – BANOVCI
Vpisanih v volilni imenik: 176  
Oddanih gl.: 76 | Neveljavnih gl.: 0 | Veljavnih gl.: 76

zap. št. kandidat št. glasov % glasov predlagatelj

1 DEJAN 
KOLARIČ 46  60,53 Simona Novak in 

skupina volivcev

2 DENIS 
TRSTENJAK 41   53,95 SDS – Slovenska 

demokratska stranka

3 BRANKO  
SERŠEN 36 47,37 SLS – Slovenska 

ljudska stranka

VOLILNA ENOTA  2 – BUNČANI
Vpisanih v volilni imenik: 155  
Oddanih gl.: 125 | Neveljavnih gl.: 1 | Veljavnih gl.: 124

zap. št. kandidat št. glasov % glasov predlagatelj

1 DOMINIK 
ŠTRAKL 71 57,26 SDS – Slovenska  

demokratska stranka

2 JOŽEF  
TUŠAK 66 53,23  Dragica Jager in 

skupina volivcev

3 JOŽEF 
KLEMENČIČ 47 37,90 Petra Klemenčič in 

skupina volivcev

4. BRANKO 
GREGORINČIČ 23 18,55 Stanka Gregorinčič 

in skupina volivcev

5 ANTON RAN-
TAŠA 16 12,90 ZaAB – Zavezništvo 

Alenke Bratušek

VOLILNA ENOTA 3 - VERŽEJ
Vpisanih v volilni imenik: 320 
Oddanih gl.: 152 | Neveljavnih gl.:5 | Veljavnih gl.: 147

zap. št. kandidat št. glasov % glasov predlagatelj

1 DENIS  
KOVAČIČ 84 57,14 SLS – Slovenska 

ljudska stranka

2 ANDREJ 
OSTERC 74 50,34 Valerija Osterc  

in skupina volivcev

3 ALOJZ  
TOPOLOVEC 69 46,94 SDS – Slovenska  

demokratska stranka

VOLILNA ENOTA  4 - VERŽEJ
Vpisanih v volilni imenik:  475 
Oddanih gl.: 250 | Neveljavnih gl.: 3 | Veljavnih gl.: 247

zap. št. kandidat št. glasov % glasov predlagatelj

1 ALEX  
BOBNJAR 190 71,70 Boris Kolmanič ml. in 

skupina volivcev

2 ANDREJ  
SRAKA 90 33,96 Marija Rauter in 

skupina volivcev

3 EMIL  
MOVRIN 84 31,70 SD – Socialni  

demokrati

4 ANDREJ  
JERIČ 68 25,66 Franc Hedžek in 

skupina volivcev

5 BOGOMIL 
SERŠEN 65 24,53 SDS – Slovenska  

demokratska stranka

6 MATIJA  
GALUNDER 36 13,58 SLS – Slovenska 

ljudska stranka

V skladu s 107. členom zakona o lokalnih volitvah je bil 
za župana Občine Veržej izvoljen:
Slavko Petovar, rojen 26.07.1973, Bunčani 13, 9241 Veržej

V skladu z 11. členom zakona o lokalnih volitvah so bili 
v Občinski svet občine Veržej izvoljeni naslednji kandidati:
1. Dejan Kolarič, roj. 5.  1. 1984, Banovci 12 a, 9241 Veržej                              
 I. volilna enota

2. Denis Trstenjak, roj. 27. 11. 1991, Banovci 2, 9241 Ver-
žej  I. volilna enota

3. Dominik Štrakl, roj. 9. 2. 1991, Bunčani 49, 9241 Veržej 
 II. volilna enota

4. Jožef Tušak, roj. 8. 2. 1958, Bunčani 45, 9241 Veržej                                   
 II. volilna enota

5. Denis Kovačič, roj. 11. 9. 1985, Cankarjeva ulica 2, 9241 
Veržej  III. volilna enota

6. Andrej Osterc, roj.  25. 9. 1975, Kolodvorska ulica 24, 
9241 Veržej  III. volilna enota

7. Alex Bobnjar, roj. 29. 11. 1984, Ulica Franja Kozarja 26, 
9241 Veržej  IV. volilna enota

8. Andrej Sraka, roj. 28. 10. 1956, Mlinska cesta 21, 9241 
Veržej  IV. volilna enota

9. Emil Movrin, roj. 14. 6. 1972, Ulica Frana Kovačiča 32, 
9241 Veržej  IV. volilna enota

JASLICE Z NASLOVNICE
 
Na natečaj izdelave jaslic za letošnjo 7. razstavo 
slovenskih jaslic, ki ga organizira Rokodelski center 
Veržej, so se odzvali tudi v Vzgojnem zavodu Veržej. 
Pod mentorstvom Marije Zorko so gojenci Sara Dokl, 
Kristjan in Leon Volavc izdelali kvačkane jaslice. Več si 
lahko preberete na strani 14.
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Novoizvoljeni člani občinskega sveta in župan so se 
3. novembra 2014 sestali na prvi redni seji, ki je bila 

hkrati tudi konstitutivna. Sejo je vodil najstarejši član ob-
činskega sveta, Andrej Sraka, na njej pa so potrdili man-
dat vsem članom občinskega sveta. Novoizvoljeni člani so 
sprejeli tudi ugotovitveni sklep o izvolitvi župana Občine 
Veržej ter izvolili tričlansko komisijo za mandatna vpra-
šanja, volitve in imenovanja. Člani te komisije so Jožef 
Tušak (predsednik), Alex Bobnjar in Denis Trstenjak. 

27. novembra 2014 so se novoizvoljeni člani občinske-
ga sveta in župan sestali že na svoji 2. seji.  Potem, ko so 
na konstitutivni seji potrdili mandate članom občinskega 
sveta in izvolili komisijo za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, so na predlog te komisije oblikovali sesta-
ve delovnih teles občinskega sveta.

V odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti Občine Veržej so bili imenovani Emil Movrin 
(predsednik), Dejan Kolarič, Andrej Osterc, Denis Kova-
čič (člani)  in Damjana Ferenc (zunanja članica).

V odbor za gospodarstvo, varstvo okolja, gospodarske 
javne službe, prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami so bili imenovani Andrej Sraka (pred-
sednik), Dominik Štrakl, Alex Bobnjar (člana), Drago 
Legen in Darko Kovačič (zunanja člana).

V statutarno-pravno komisijo Občine Veržej so bili 
imenovani Denis Trstenjak (predsednik), Dominik Štrakl 
in Andrej Sraka (člana).

V svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Ob-
čine Veržej so bili imenovani Emil Movrin (predsednik), 
Denis Trstenjak, Jožef Tušak (člani), Jure Legen, Ivan Po-
ljanec (zunanja člana) in Robert Kosmajer (zunanji član, 
predstavnik Policijske postaje Ljutomer).

V nadzorni odbor Občine Veržej, ki si bo na svoji prvi 
seji izvolil svojega predsednika, so bili imenovani Branko 
Vršič, Peter Jerič in Branko Seršen.

Ker Statut Občine Veržej določa, da ko članom občin-
skega sveta preneha mandat, jim preneha tudi članstvo 
v vseh občinskih organih javnih zavodov, javnih podjetij 
ter skladov, katerih ustanoviteljica je občina in v katere so 
bili imenovani kot predstavniki občinskega sveta. Zaradi 
navedenega so tako člani občinskega sveta sprejeli ugoto-
vitveni sklep, da Branka Gregorinčiča in Matija Galundra 
razrešijo s funkcije člana Sveta javnega vzgojno-izobra-
ževalnega zavoda Osnovna šola Veržej in na njuno mesto 
imenujejo nadomestna člana Emila Movrina in Dejana 
Kolariča.

Člani občinskega sveta so v nadaljevanju seje 
razpravljali o spremembi prometnega režima v Narcisni 
ulici Veržej. Ta je postala po  asfaltiranju zelo prometna, 
zato so člani občinskega sveta sprejeli sklep o omejitvi  
hitrosti na 30 km/h ter vzpostavitvi poteka prednostne 
ceste Narcisna ulica – Prvomajska ulica.

Pri točki »Razno« so prisotni razpravljali o poplavni 
varnosti občine Veržej, čemur bo v prihodnosti potreb-
no dati več pozornosti in na podlagi študije oz. projektne 
dokumentacije, ki jo bo potrebno pripraviti, strokovno  
pristopiti k reševanju tega problema. Župan je člane ob-
činskega sveta seznanil tudi s sestankom na Ministrstvu 
za izobraževanje, znanost in šport v zvezi z energetsko 
sanacijo objekta osnovne šole. Projektna dokumentacija 
je izdelana, ker pa je objekt v polovični lasti Občine Ver-
žej in Republike Slovenije, je za investicijske posege po-
trebno medsebojno usklajevanje obeh ustanoviteljev. Ker 
so proračunska sredstva  Republike Slovenije v času krize 
zelo omejena, sanacija pred letom 2016 ni predvidena in 
jo bo najbrž verjetno potrebno kombinirati z morebitnim 
javnim razpisom za pridobitev evropskih sredstev.

Bojan Ferenc, tajnik

Stojijo z leve proti desni: Denis Trstenjak, Andrej Sraka, 
Dominik Štrakl, Jožef Tušak in Denis Kovačič. 
Sedijo z leve proti desni: Dejan Kolarič, Slavko Petovar, Emil 
Movrin in Alex Bobnjar.
Manjka: Andrej Osterc.

ZAPIS KONSTITUTIVNE  IN 1. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA
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Timo, kako bi se z nekaj stavki najprej predstavil našim 
bralcem?

Prihajam iz Veržeja. Leta 2003 sem zagledal luč tega sveta 
in kmalu za tem so doma ugotovili, da imam v sebi veliko rit-
ma. V roke sem dobil doma narejene palice in prvi bobni so 
postali mamini lonci. Pri petih letih sem dobil svoje prve prave 
bobne in začelo se je ...

Kdo je tvoj učitelj bobnanja in koliko ur na teden posvetiš 
temu »glasnemu športu«?

Moj prvi učitelj bobnanja je bil Martin Miško. K njemu sem 
hodil dvakrat tedensko. Zdaj pa me že peto leto uči Marko Sor-
šak Soki. Starši me vozijo na vaje v Maribor. Ker učitelj Soki 
veliko nastopa s svojim bendom, imam vaje takrat, ko ima on 
čas, tudi v nedeljo. Zgodi se tudi, da pride Soki k nam in imam 
vaje kar doma. Vadim vsak dan, eno do dve šolski uri, pred 
nastopi tudi več. 

Poleg sodelovanja na Festivalu Lent, kjer se že nekaj 
let zapored predstavljaš v okviru Art 
kampa, si nastopil že tudi z nekaj 
znanimi slovenskimi glasbeniki. 
Sodeloval si že s skupino Elvis 
Jackson, Big Foot Mama, Mi2, 
Interceptor… Kako se razumeš 
s »starimi glasbenimi mački«? 
Predvidevam, da kar dobro, glede 
na to, da so nekateri obiskali tudi 
letošnji Palačinka party v Veržeju. 

Ja res, s »starimi glasbenimi mački« 
se zelo dobro razumem. V veliko čast mi 
je, ko me povabijo, da z njimi odigram 
kak komad ali tudi več. Imajo me za ena-
kovrednega glasbenika, ne glede, da sem 
še tako mlad. To mi je vzpodbuda za so-
delovanje  še z drugimi glasbeniki. Tako 
tudi spoznavam različne glasbene zvrsti.

Nam lahko zaupaš kakšno zanimivo 
prigodo s svojih nastopov? 

Ja (smeh), letos, ko so imeli z Elvis Jackson na soboških 
dnevih koncert, je imel Soki idejo. Jaz sem ga med koncertom 
zamenjal. Razen pevca Bude smo vsi vedli za to »akcijo«. Buda 
je publiki nekaj govoril. Midva s Sokijem  sva se ta čas zame-
njala. Začel sem igrati, Soki pa je šel do Bude, ki je kar začude-
no pogledal. V tistem trenutku mu ni bilo jasno, kdo zdaj bob-
na.  Ko me je zagledal, se je nasmejal in nadaljeval s petjem. 
Še zdaj se smejemo, ko se pogovarjamo o tem. 

Pred kratkim ste s kolegi glasbeniki v Gornji Radgoni 
ustanovili tudi skupino NeVeM. 

Ja, našli smo se v mladinskem centru v Gornji Radgoni. 
Skupaj smo zaigrali nekaj komadov. Čez nekaj tednov so me 

poklicali in vprašali, če bi hotel biti pri njih bobnar. V bendu 
nas je pet članov. Pevka, dva kitarista, basist in jaz. Preigra-
vamo znane rock in metal komade. Trenutno se pripravljamo 
na naš prvi nastop, ki bo 13. 12. 2014 v mladinskem centru v 
Gornji Radgoni. Vabljeni. Delo v skupini mi veliko pomeni, saj  
si tako pridobivam izkušnje. Na odru redno uživam. 

V spletnih medijih (youtube, Drummer Timo.com) 
lahko pod imenom Drummer Timo zasledimo različne 
posnetke tvojega spretnega bobnanja, prav tako lahko 
spremljamo tudi tvoje prihajajoče ali pretekle nastope. 
Danes je samopromocija še kako pomembna v svetu 
glasbe. En sam vsega ne zmore … 

Res je, v prvi vrsti mi zelo veliko pomaga moj učitelj Soki. 
Ko rabim kak nasvet, mi vedno stoji ob strani. Osebno pozna 
tudi veliko glasbenikov in sodeluje z mediji, tako da je lažje 
vzpostaviti kontakt z njimi. Potem pa seveda podpora moje 
družine. Pri tehničnih stvareh mi veliko pomagata brat An 

in bratranec Luka. Sta glavna snemalca, 
režiserja, tonska tehnika, lučkarja, itd. 
Mama je menedžerka, brat David zvest 
poslušalec in glasbeni kritik, ata pa šo-
fer… Potem pa še je potrebno omeniti 
nekaj »sponzorjev«, predvsem dedek in 
babica . Tudi glasbena trgovina BAM 
iz Celja mi je v veliko podporo. Letos mi 
je Občina Veržej omogočila nabavo pro-
mocijskih majic. Na tem mestu ena veli-
ka zahvala gospodu županu Slavku Pe-
tovarju za posluh. Vse moje aktivnosti 
pa lahko spremljate na moji internetni 
strani www.drummer-timo.com.

Kako pa ti uspeva usklajevati vaje in 
šolske obveznosti?

Za enkrat mi to uspeva, ker v šoli še 
ni prehudo. Verjetno pa bo s časom, ko 

bo več nastopov z bendom, šlo bolj na 
tesno. Bom kar sproti usklajeval, šola je vsekakor prva.

S katero skupino (domačo ali tujo) ali ustvarjalcem imaš 
največjo željo sodelovati? 

Kar veliko jih je.  Od tujih skupin bi si najprej želel igrati 
z Iron Maiden. Pri nas v Sloveniji pa z Iron Median tribute 
band. Bom napisal na listek želja … 

Kaj bi zaželel ali zabobnal našim bralcem ob prihajajočem 
novem letu?

Zaželel bi jim najprej veliko zdravja in da bi se imeli radi med 
seboj. Zabobnal pa bi jim komad od heavy metal skupine AC/DC 
»Mistress for Christmas«.        Mateja Žalik Rus

INTERVJU: TIMO KOSI
V Občini Veržej živi kar lepo število perspektivnih mladih občanov, ki na različnih področjih prodirajo in žanjejo uspehe, 
hkrati pa opozarjajo na našo malo, a zelo barvito in razgibano občino. Med njimi je zagotovo eden naših najmlajših 
intervjuvancev, 11-letni Timo Kosi iz Veržeja, ki se lahko na glasbenem področju pohvali z že kar nekaj uspehi in 
sodelovanji. Pred njim je zagotovo še dolga in uspešna pot.

Foto: osebni arhiv
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BOŽIČNA PRLEKIJA

Predstavitev 7. razstave slovenskih jaslic, jaslic zakoncev 
Lavrih in jaslic otrok

S 7. razstavo slovenskih jaslic Zavod Marianum Veržej 
sledi uspešnim predhodnim razstavam in ponovno zdru-
žuje najboljše slovenske jasličarje in postavlja no ogled 
jaslice, ki jih še v Veržeju nismo videli. Z organizacijo raz-
stave smo osrednje gibalo na tem področju, ki vsako leto 
znova vzpodbudi ustvarjalce, predvsem pa preko natečaja 
pomurske osnovne šole in vrtce, da so ustvarjalni.  

Skupno je na letošnji razstavi  jaslic predstavljenih:
13   jaslic Katarine in 

Tomaža Lavriha
6    svetopisemskih zgodb, 

ki se navezujejo na 
Jezusovo rojstvo (delo 
Tomaža Lavriha)

28  slovenskih 
rokodelcev / 
jasličarjev

17   jaslic 
šolskih 
skupin 

Božična noč 2014 na Razkrižju 
predstava na prostem  
pri Ivanovem izviru 

Ob božično-novoletnih praznikih, 
bomo na Razkrižju že 17. leto zapored 
organizirali predstavo Božična noč, 
ki se odvija v čudovitem naravnem 
okolju, ob Ivanovem izviru. Gre za 
izjemno zahteven projekt, v katerem 
skupaj s tehničnim osebjem, sodelu-
je nekaj čez 120 ljudi. V predstavo je 
poleg igralsko-govornega dela, vklju-
čeno veliko odličnega petja, tako 
glavnih igralcev, kot pevskega zbora. 
V šestih slikah se prikazujejo prizori 
po svetopisemskem izročilu Kristu-
sovega rojstva, kateremu ustvarjalci 
sledimo z veliko natančnostjo:  Angel 
Gabriel obišče Marijo, Marija obišče 
sorodnico Elizabeto, Potovanje Jo-
žefa in Marije v Betlehem, Iskanje 
prenočišča, Namestitev v štalici ter 
Rojstvo in prihod Svetih treh kraljev.

Z namenom, da bi vam polepšali 
praznične dni, vas vljudno vabimo 
na ogled predstave Božična noč.

Božična vas v Banovcih 
Že 15. leto zapored v Banovcih zaživi z veliko žilico 

ustvarjalnosti izpod rok domačinov »Banovska božična 
vas«, ki očara vsakega mimoidočega. Na obronkih vasi se 
ustavite v Termah Banovci, kjer boste lahko obiskali božič-
no tržnico, postali ob dobrotah na stojnicah, se ogreli ob 
prasketajočem se kaminu ali se posladkali s kakšno hišno 
sladico. 

Kot nalašč pa je Božična vas v decembrskem času odli-
čen recept za enodnevni izlet s postankom v Termah Ba-
novci, kjer se boste lahko ogreli v objemu termalne vode 
in si privoščili odlično kulinarično razvajanje. V Termah 
Banovci boste v decembrskem času doživeli pravo božično 
pravljico.

Projekt, ki se že peto leto uspešno izvaja, povezuje Razstavo jaslic v Veržeju, Božično vas Banovci, ki jo skupaj pripravljata 
Turistično društvo Banovci in Terme Banovci in Božična noč na Razkrižju Turistično narodopisnega društva Razkrižje. 

:: razpisi in projekti
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Na zaključni prireditvi projekta »Moja dežela – lepa 
in gostoljubna«, ki je v organizaciji Turistične zveze 

Slovenije potekala 14. oktobra  v Portorožu, so podelili  
priznanja v akciji najbolje ocenjenim mestom, turističnim, 
zdraviliškim in izletniškim krajem, naj tematskim potem, 
kampom, Petrolovim bencinskim ser-
visom, mladinskim prenočiščem, gasil-
skim domovom, mestnim, trškim in va-
škim jedrom in zmagovalcem spletnega 
glasovanja. Letos  so bili  med nagrajenci  
tudi Banovci, ki so  v kategoriji  Zdravi-
liški kraji  osvojili tretje mesto za Podče-
trtkom in Laškim. Banovci so strokovno 
komisijo, ki je vas obiskala v avgustu, 
prepričali z urejenostjo in čistočo kraja, 
prijaznostjo ljudi ter urejenimi kolesar-
skimi in pohodnimi potmi. Pri oceni 
so imele pomembno mesto tudi Terme 
Banovci, saj so komisijo navdušile  ure-
jenost, zanimiva recepcija in notranjost 
ter prijaznost osebja. Priznanje je  v ime-
nu Turističnega društva Banovci prevze-
la predsednica Jelka Klement. Podeljeno 
priznanje je zagotovo nagrada vsem, ki v 
Banovcih na najrazličnejše načine skrbi-

jo za urejenost kraja, prepoznavnost, turistično ponudbo 
in prijazen odnos do obiskovalcev, saj še vedno velja rek 
»Turizem smo ljudje.« 

Vsem zaslužnim iskrene čestitke!
Slavko Petovar, župan Občine Veržej

Hitro, prehitro smo obrnili zadnjo stran koledarja. 
Skrivnostno se nam je namreč prikradel v naš vsak-

dan, a zagotovo je to razlog več, da zaokrožimo in najlepše 
zaključimo iztekajoče se leto. Praznični čas bomo simbo-
lično začeli s prižigom lučk »Banovske božične vasi« v pe-
tek, 19. decembra, ob 18.00. uri . V prazničnem decembru 
se bodo terme spremenile v pravljično deželo, brbončice 
gostov in obiskovalcev pa bomo tradi-
cionalno razvajali na božičnih bazarjih 
(od 20. decembra dalje), pravljično raz-
položenje bodo pričarali božični kon-
certi pred hotelom Zeleni gaj (21., 26. 
in 28. decembra), posebno zanimivo bo 
tudi za najmlajše obiskovalce: v druž-
bi pravljičnih junakov, na predstavah 
za otroke pred hotelom (20. in 25. de-
cembra). Obiskovalci »Banovske božič-
ne vasi« bodo lahko že 15. leto zapored 
ocenjevali tudi vse razstavljene jaslice, ki 
jih bodo pripravili vaščani, tako da bodo 
na ocenjevalni obrazec, ki bo na voljo v 
termah, Rokodelskem centru DUO in 
v vaško-gasilskem domu v Banovcih, s 
štampiljko zabeležili svoj obisk pri jasli-

cah. Letošnja novost je ta, da je štampiljka na voljo tudi v 
Rokodelskem centru DUO, kjer je na ogled že 7. razstava 
slovenskih jaslic. Vzemite si trenutek zase, vdihnite vese-
li december, nasmejte se, sprostite in se posvetite sebi ter 
ljudem, ki jih imate radi. In ne pozabite svoj korak kdaj pa 
kdaj ustaviti tudi pri nas v Termah Banovci, kjer se boste 
počutili, kot da ste spet doma.               Petra Mertik

:: turisti ni utrip

PRIZNANJE BANOVCEM ZA UREJENOST KRAJA

PRAZNIČNI ČAS V TERMAH BANOVCI

Predsednica TD Banovci Jelka Klement s priznanjem
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NA SPREHODU

Po gozdni poti se sprehajam,
poslušam ptičke žvrgolet,
kako ubrano je njih petje, 
najlepši kukavičji spev.

Ob poti bezeg se bohoti,
s prelepim cvetjem  je odet,
njegov vonj me kar omamlja,
ko vdihavam ta zdravilni cvet.

Iz grmovja srnica prihaja,
pred mano  zaustavi se,
kot, da prišla me je pozdravit,
nato v goščavo vrne se.

V meni se spomin poraja
na  davna leta mladih dni, 
kako sem rad v gozd zahajal
nabirat gozdnih jagod si.

Zdaj v jeseni življenja
v gozd vedno raje vračam se,
tam moje se telo spočije,
domov z veseljem vračam se.

Brunec Ludvik

TIHA SREČA

Tiho, nežno, kakor sneg
z neba, po preprogi beli,
Božič gre z neba.

Mir v duše se prikrade,
radost polni ti srce,
a spomini pohitijo
ti v mladostne dni.

Rože ledene na oknih cvetijo,
sveče ledene od streh visijo,
mladež pa s sanmi po hribu drvi.

Še malo in ura bo polnoč odbila,
spet bomo leto starejši,
toda oči nam vseeno žarijo,
ko si vse dobro želimo.

Terezija Marinič

Šolski utrip in živžav se bližata enemu od vrhuncev. 
Jesen je za nami. Polna je bila dogodkov in uspehov. 

Vsi skupaj smo že v pričakovanju prihoda treh dobrih 
mož, različna tekmovanja so v polnem razmahu, prav 
tako pa je to obdobje, ko otroci morajo dokazovati svo-
je znanje z najrazličnejšimi testi, kontrolkami, izdelki 
ali spraševanjem. Za kar večino otrok precej izzivov. 
Nekateri zmorejo vse, nekateri pa samo na določenih 
področjih. Vsak si izbere svojo prioriteto. Včasih zaradi 
pomanjkanja časa ali pa tudi energije, nekateri določe-
na področja nekoliko zanemarijo. Prav gotovo pa vsi že 
nestrpno čakajo letošnje božično-novoletne počitnice, 
ki bodo presenetljivo dolge. Tako so se dnevi s svojimi 
datumi razvrstili, da otroci ne bodo prestopili šolskega 
praga kar zaporednih 11 dni. Po šolskem koledarju 2. 
januarja, ki je v petek, otroci ne pridejo v šolo. Ta petek 
bomo nadomestili v soboto, 11. aprila 2015. Naslednji 
prispevki vam bodo prikazali vso našo pestrost.

Ker se leto izteka, želim vsem, ki to prebirate, veliko 
vsega tistega v novem letu, kar vas bo osrečilo in pomi-
rilo.

Borut Casar, ravnatelj

ŠOLSKI UTRIP

POSTALI SMO ČLANI ŠOLSKE SKUPNOSTI

Prvi razred obiskuje 10 radovednih učencev. V prvih 
tednih septembra in oktobra so spoznavali šolske pro-

store in njeno okolico ter učitelje in učence na šoli. Čas je 
hitro mineval in učenci so se marljivo lotili priprav na prvo 
prireditev. Konec oktobra so se s kulturnim programom 
predstavili učencem in učiteljem šole. Za dodatno pope-
stritev kulturnega programa so poskrbeli učenci predme-
tne stopnje pod mentorstvom učiteljice Zalike Horvat. Po-
poldne so prvošolci nastopali še pred starši in sorodniki. Z 
izreko svečane obljube, da bodo pridni in dobri učenci, so 
postali del šolske skupnosti OŠ Veržej.

Maja Majer in Mateja Šumenjak

:: kultura in literatura :: šolski utrip

EKOLOŠKA KMETIJA

Učenci razredne stopnje OŠ Veržej so dan slovenskega 
tradicionalnega zajtrka obogatili z obiskom ekološke 

kmetije Topolovec v Veržeju. Prijazni gospodar, g. Alojz, 
je otrokom od 1. do 5. razreda veliko povedal o ekološkem 
kmetovanju in pridelovanju ter predelovanju na ekološki 
način, zlasti žit in moke. Opisal jim je postopek pridelave 
moke in ob tem pokazal tudi leseni mlin na kamen. Otro-
ci so imeli možnost otipati in spoznati različne vrste žita 
(pšenico, piro, ajdo, proso), ki ga zmeljejo v različne moke. 
Z različnimi vprašanji, ki so jih zastavili g. Alojzu, so obo-
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gatili svoje znanje o kmetiji, delu na kmetiji, začetku eko-
loškega kmetovanja in uporabi ekološko pridelane moke 
pri različni hrani. Po bogati razlagi, ogledu  mlina, shra-
njevanju žita so se otroci še posladkali z domačimi keksi, 
narejenimi iz testa ekološke moke. Bili so zelo dobri, saj so 
škatlo skoraj popolnoma izpraznili.

Po dobrem domačem zajtrku v šoli, zanimivi predstavi-
tvi ekološke kmetije in ozaveščanju o pomenu doma pride-
lane hrane ter pomenu zajtrka, so otroci tega dne zagotovo 
odšli domov obogateni z znanjem, ki ima velik pomen za 
prihodnost vseh nas.

G. Alojzu in vsem družinskim članom kmetije Topolo-
vec se iskreno zahvaljujemo za prijazno gostoljubje.

Klavdija Krajnc, učiteljica

predsednik Pomurske čebelarske zveze, g. Janko Rožman, 
predsednik Čebelarskega društva Veržej, g. Alojz Novak  in 
g. Mirko Trstenjak, čebelar iz Banovec.

Slovenski tradicionalni zajtrk so spremljale tudi različ-
ne aktivnosti:
- učenci od 1. do 5. razreda so obiskali Eko kmetijo To-

polovec v Veržeju, kjer so si ogledali pridelavo in prede-
lavo ekoloških živil,

- v podaljšanem bivanju so se učenci igrali z igralnimi 
kartami sadje in zelenjava in pobarvali pobarvanke na 
temo sadje in zelenjava,

- učenci 6. razreda so pri pouku gospodinjstva reševali 
sadno-zelenjavno križanko,

- za razredno uro je šolski radio Bla-bla pripravil poseb-
no oddajo, kjer so se pogovarjali z vodjo šolske prehra-
ne o pomenu zajtrka.

Cvetka Ivančič, vodja za prehrano

:: šolski utrip

TRADICIONALNI SLOVENSKI  ZAJTRK

Na osnovni šoli Veržej smo 21. novembra 2014 že če-
trtič obeležili Dan slovenske hrane. Z njim smo želeli 

opozoriti ljudi o pomenu oskrbe prebivalstva s kakovostno 
hrano iz lokalnega okolja. Ena izmed pomembnih aktivno-
sti Dneva slovenske hrane je projekt Tradicionalni sloven-
ski zajtrk. Naši učenci so  zajtrkovali: rženi kruh, surovo 
maslo, domače mleko s kmetije, domači med in jabolko.

Dobavitelji živil za Tradicionalni  slovenski zajtrk v vrt-
cu in šoli Veržej so bili: za domače mleko  kmetija g. Saša 
Seršena iz Veržeja, za  med  Čebelarsko društvo Veržej, za 
rženi kruh  Pekarna Krapec iz Veržeja, za surovo maslo 
Pomurske mlekarne in za jabolka Sadjarstvo Trstenjak iz 
Stročje vasi.

Iskreno se zahvaljujemo sponzorjem, ki so brezplačno 
prispevali živila za naš  že tretji Tradicionalni zajtrk:
- kmetiji g. Saša Seršena,
- Čebelarskemu društvu Veržej,
- Sadjarstvu Trstenjak.

Hvala tudi Pekarni Krapec, ki je delno sponzoriralo le-
tošnji Tradicionalni zajtrk z rženim kruhom.

Preostale stroške (za surovo maslo in delno za kruh) je 
subvencionirala država.

Na letošnjem Tradicionalnem slovenskem zajtrku so 
se nam pridružili: župan občine Veržej, g. Slavko Petovar,  

UNICEF-OV KROŽEK V OŠ VERŽEJ

Včasih smo mnenja, da ni treba več pisati o dogodkih, 
ki se ponavljajo, saj smo prepričani, da smo povedali 

že vse. Po drugi strani pa je res, da je javnost treba obve-
ščati tudi o tem, kar ponavljamo iz leta v leto, saj s tem 
sporočamo, da pri tej aktivnosti vztrajamo.

Fo
to

: S
on

ja
 H

an
že

ko
vi

č

Fo
to

: S
aš

o 
H

la
de

n
Fo

to
: S

aš
o 

H
la

de
n



10 Fünkešnica 4/2014

To bi lahko rekli za UNICEF-ovo punčko. Namen tega 
projekta, ki je pobuda UNUCEF Slovenija, je, da učenci iz-
delajo punčko in s tem pomagajo otrokom po svetu pri ce-
pljenju proti otroškim nalezljivim boleznim. Učenci naše 
šole od šestega do devetega razreda izdelujejo punčke že 
vrsto let. Vsako leto so lepše in jih je več. V tem šolskem 
letu so jih izdelali kar 24. Pet punčk smo prodali sami in 
denar seveda nakazali na UNICEF Slovenija, ostale pa smo 
poslali na sedež UNICEF-a v Ljubljani.

Vsi učenci, ki so izdelali punčko, si zaslužijo iskreno 
zahvalo, kakor tudi tisti, ki so prodajali UNICEF-ove no-
voletne voščilnice. Pokazali so veliko mero solidarnosti in 
humanosti. Bogati s temi vrednotami so sporočili, da so 
občutljivi za svet okrog sebe in da jim ni vseeno, kakšen je. 
Pa ne samo to. Pripravljeni so aktivno sodelovati v njem.

Učenci OŠ Veržej z mentorico Mileno Sabotin

PLAVALNI TEČAJ

Letošnji november je bil za tretješolce še posebej zani-
miv. V tednu od 10. do 15. novembra 2014 je zanje po-

tekal plavalni tečaj v kopališču v Radencih. Tečaj je izvajal 
športni pedagog Anton Šterman in se ga je udeležilo 11 
otrok.

Učenci so se plavalnega tečaja zelo veselili in so bili zato 
pred njegovim začetkom še posebej vznemirjeni in polni 
pričakovanj. Dnevi na plavalnem tečaju so hitro minevali, 
saj so imeli učenci polne roke dela. Najprej je bilo potrebno 
preveriti predznanje učencev, nato je sledilo prilagajanje na 
vodo, nato pa za nekatere učence učenje zanje popolno-
ma novih tehnik plavanja kot je prsno, kravl in hrbtno, za 
učence, ki pa so imeli že nekaj več predznanja pa je sledilo 
izpopolnjevanje že znanih tehnik oziroma usvajanje še ka-
kšne nove. Cilj plavalnega tečaja je bil preplavati 25 metrov 
v eni od tehnik.

Ob koncu plavalnega tečaja smo preverili plavalno 
znanje učencev in tako bodo vsi učenci prejeli priznanja. 
Glede na znanje, ki so ga učenci pokazali bodo prejeli bro-
nastega, srebrnega ali zlatega konjička oziroma bronastega, 
srebrnega ali zlatega delfinčka.

Ksenija Seršen, razredničarka

:: šolski utrip
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ŠPORT NA OŠ VERŽEJ

Peti na državnem polfinalu v odbojki na mivki
V začetku meseca septembra je bil v Zrkovcih pri Ma-

riboru državni polfinale v odbojki na mivki. Tudi učenci 
naše šole so se po predhodnih tekmovanjih uvrstili na dr-
žavni polfinale. Ekipo OŠ Veržej so sestavljali: Jure Šter-
man, Žan Kolmanič, Blaž Brunec in Ivo Marinič. Prvo tek-
mo so učenci naše šole igrali proti OŠ Braslovče in izgubili 
z 2:1. Drugo tekmo so igrali proti OŠ Nazerje, ter zmagali 
z rezultatom 2:0. Tretja tekma pa je bila ponovitev področ-
nega finala, saj je naš nasprotnik bila OŠ Beltinci. Tudi OŠ 
Beltince so učenci naše šole po dobri igri premagali z 2:0. V 
četrti tekmi je naš nasprotnik bila OŠ Šempeter, katera nas 
je premagala z 2:0. Tako so učenci naše šole osvojili končno 
peto mesto na državnem polfinalu v odbojki na mivki. 

Medobčinski prvaki v malem nogometu
Učenci naše šole so se udeležili medobčinskega prven-

stva v malem nogometu. Tekmovanje je bilo v Stročji vasi. 
Za našo šolo so igrali: Ivo Marinič, Bine Brunec, Blaž Bru-
nec, Jure Šterman, Teo Kapun, Timi Movrin, Vito Golinar 
in Tadej Raj. V prvi tekmi so premagali OŠ Cezanjevci z re-
zultatom 1:0 (Strelec: Bine Brunec), drugo tekmo so igrali 
proti OŠ Mala Nedelja, ter zmagali z rezultatom 2:0 (Strelec 
obeh golov: Jure Šterman). V finalu pa je njihov nasprotnik 
bila OŠ Ivana Cankarja iz Ljutomera. Prvi gol v finalni tek-
mi je dosegel Blaž Brunec, drugega pa Jure Šterman. Tako 
je naša ekipa zmagala z rezultatom 2:0. Kot medobčinski 
prvaki so se učenci naše šole uvrstili na področno prven-
stvo, ki bo meseca januarja v Radencih.
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Kros
V torek sedmega oktobra je bilo v Ljutomeru medobčin-

sko prvenstvo v krosu, katerega so se udeležili tudi učen-
ci naše šole. Medobčinski prvaki so postali: Niko Osterc, 
Hana Vajs,  Jure Šterman in Žan Kolmanič. Drugo mesto 
so osvojili: Pia Špur, Lan Legen, Diana Šterman, Sara Vajs,  
Bine Brunec in Valentina Osterc. Tretje mesto sta osvojili: 
Brina Mernik in Mojca Banfič. Na medobčinskem prven-
stvu v krosu je tekmovalo več kot 180 učenk in učencev. 

Lea , Tadej, Lara in Jure postali medobčinski prvaki v bad-
mintonu

Meseca novembra je bilo v Ljutomeru medobčinsko pr-
venstvo v badmintonu. Iz naše šole so se ga udeležili:  Tadej 
Raj, Lea Marinič, Maša Maučec, Sara Vajs, Jan Lorenčič, 
Žan Lorenčič, Filip Škrget, Romina Erjavec, Lara Rozma-
rič, Ivo Marinič in Jure Šterman.   Medobčinski prvaki so 
postali: Lea Marinič in Tadej Raj v kategoriji šestih in sed-
mih razredov, ter Lara Rozmarič in Jure Šterman v kate-
goriji osmih in devetih razredov. Drugo mesto so osvojili: 
Maša Maučec in Jan Lorenčič v kategoriji sedmih razredov, 
ter Ivo Marinič v kategoriji devetih razredov. Tretjo mesto 
sta osvojili Sara Vajs med sedmimi razredi in Romina Erja-
vec med devetimi razredi. Vsi učenci, ki so bili uvrščeni na 
prva tri mesta na medobčinskem prvenstvu so se uvrstili 
na področno prvenstvo, ki bo meseca januarja v Lendavi. 
Na medobčinskem prvenstvu je tekmovalo več kot šestde-
set tekmovalcev.

:: šolski utrip

Medobčinski prvaki v košarki
V Ljutomeru je bilo medobčinsko prvenstvo v košarki 

za starejše dečke. Za našo šolo so igrali: Žan Kolmanič, Blaž 
Brunec, Ivo Marinič, Domen Magdič, Marko Premužič, 
Robert Mlakar, Jure Šterman, Gašper Rudolf, Bine Brunec 
in Miha Rudolf. Učenci naše šole so v polfinalu premagali 
učence iz  OŠ Mala Nedelja, v finalu pa so z rezultatom 
21:9 premagali še ekipo iz OŠ Ivana Cankarja iz Ljutome-
ra in tako osvojili prvo mesto, ter se uvrstili na področno 
prvenstvo, ki bo meseca decembra v Murski Soboti. Največ 
točk v naši ekipi je dosegel  Žan Kolmanič. Na tekmovanju 
je tekmovalo pet ekip iz petih različnih šol.

Medobčinski prvaki v odbojki
Ob koncu meseca novembra je bilo v Ljutomeru med-

občinsko prvenstvo v odbojki za starejše dečke. Udeležili 
so se ga tudi učenci naše šole. Za našo šolo so igrali: Jure 
Šterman, Žan Kolmanič, Ivo Marinič, Blaž Brunec, Bine 
Brunec, Gašper Rudolf, Teo Kapun, Marko Premužič, Vito 
Golinar, Tadej Raj in Miha Rudolf. Učenci naše šole so 
prvo tekmo igrali proti OŠ Ivana Cankarja iz Ljutomera 
in zmagali z rezultatom 2:1. Drugo tekmo so igrali proti 
OŠ Stročja vas in zmagali z rezultatom 2:0. Tako so učen-
ci naše šole osvojili prvo mesto in se uvrstili na področno 
prvenstvo.

Anton Šterman

Vse foto: arhiv OŠ Veržej
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:: šolski utrip

Popotovanje po Krpanov poti
Kot že tradicionalno, je letos VIZ Logatec spet organi-

ziral jesenski pohod – Popotovanje po Krpanovi poti. Ude-
ležujejo se ga mladostniki in vzgojitelji slovenskih vzgoj-
nih domov. Na popotovanje so se mladostniki in vzgojitelji 
odpravili v četrtek, 18. 9. 2014.

Tokrat sta se na pot odpravili 1. in 3. skupina s svojimi 
vzgojitelji. Na popotovanju so opravljali različne naloge, ki 
jih je moral delati že Martin Krpan. Druženje z ostalimi 
mladostniki iz celotne Slovenije je bilo prijetno. Dan je bil 
lep in otroci bodo ohranili spomine polne lepih doživetij …

***
Ko nam je vzgojiteljica sporočila, da gremo na pohod, 

nisva bili navdušeni. Naporna večurna hoja naju je odbija-
la. Kljub pomislekom, smo odšli na pot. Na poti smo po-
slušali glasbo in se sproščeno pogovarjali, razmišljali koga 
vse bomo tam srečali, če bo mogoče tam kateri naš odpu-
stnik. Upala sem, da bom tam srečala svojo prijateljico. Ko 
smo se okrepčali, smo odšli na pohod. Pot je bila precej 
naporna. Med potjo smo vmes obupavali, ker nismo našli 
prave poti, saj so nam druge skupine nagajale in skrivale 
kažipote. Naloge so bile zabavne in smo kar tekmovali, kdo 
jih bo opravljal. Ko smo prišli na cilj, so nas pogostili s hra-
no in pijačo. Vsaka skupina je dobila priznanje in nagrado. 
Ko smo potovali domov, smo si želeli, da bi pot trajala čim 
dlje, da bi zamudili čim več učnih ur. Sreča je bila na naši 
strani, saj je bilo kar nekaj zastojev. V Veržej smo se vrnili 
precej utrujeni in smo komaj čakali, da gremo spat.

Valentina T., 1. skupina

Changing Tomorrow Day 2014
Astellas Pharma je v Domu Malči Beličeve v torek, 23. 

9. 2014 organiziral prav poseben dan. Poimenovali so ga 
Changing Tomorrow Day 2014. Skupaj z drugimi mlado-
stniki in vzgojitelji iz Doma Malči Beličeve in Mladinskega 
doma Maribor smo preživeli krasno popoldne v Ljubljani.

***

Zjutraj ob devetih smo šli na avtobus. Peljali smo se v 
Ljubljano. Srečal sem se s prijatelji. Potovali smo dve uri. 
Sedel sem na prvem sedežu, ker mi je pogosto slabo. Med 
vožnjo smo se zabavali in pogovarjali. Ko smo prišli, smo 
jedli golaž in si šli pogledat Dom. Tja smo prišli prvi. Nato 
so prišli še drugi otroci in smo se začeli igrati. Sodeloval 
sem pri karaokah, nogometu in odbojki. Najbolj od vsega 
pa smo vsi pričakovali piknik. Slastno smo se najedli. Na 
koncu smo šli k voditelju, ki nam je del darilo – namizni 
nogomet in balone. Potem smo šli domov. Na izletu sem 
zelo užival. Najbolj so mi bile všeč karaoke. Pel sem pesem 
Justina Bieberja Baby, baby. Tudi vsi ostali so zelo lepo peli. 
Všeč mi je bilo tudi ustvarjanje. Izdelal sem dve lepi ogle-
dali. Naredil sem eno srebrno, drugo pa pisano. Na tem 
dogodku mi je bilo zelo lepo. Takšnih dni si še želim.

 Lukaš S., 3. skupina

Kostanjev piknik 
Kot je pri nas zdaj že tradicija, jeseni vedno organizira-

mo kostanjev piknik. Letos smo ga imeli torek, 30. septem-
bra 2014. Lepo jesensko sončno in toplo popoldne je bilo 
kot nalašč za zabavne igre, druženje in obilico jesenskih 
dobrot. Jedli smo seveda kostanje, »pajani« kruh, pečen 
krompir in jabolčno pito.

***
Na pikniku je bilo lepo, pogrešal sem le glasbo. Druga-

če sem se družil s puncami in sodeloval pri različnih igrah: 
luščenje koruze, skakanje v vrečah, prenašanje žogice na 
žlici. Upam, da bomo še kdaj imeli takšen piknik.

 Žiga K., 3. skupina

Izdelava dišečega mila
Četrtkovo popoldne v tednu otroka, smo malce priredili 

in ga popestrili z delavnico izdelave naravnega dišečega mila.
***

V četrtek, 2. oktobra, je vzgojitelj Leon v zavod povabil 
svojo znanko, ki izdeluje mila. Sodelovala je tudi učiteljica 
Vanda.

DOGAJANJE V ENOTI DOM
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:: šolski utrip

Ga. Andreja nam je najprej predstavila sestavine: oliv-
no olje, sončnično olje, kokosovo olje, natrijev hidroksid 
in vodo. Olja smo zmešali in dali kuhat na 70°C. Potem 
smo počakali, da se olje malo usede. Natrijev hidroksid 
smo dali v mrzlo vodo in mešali dve minuti, da je zmes po-
stala vroča. Potem smo vse te sestavine dali v eno posodo 
in z ročnim mešalnikom mešali 10-15min. Na koncu smo 
zmes dali v modelčke in počakali, da se milo strdi.

Izdelovanje mila mi je bilo všeč. Pa še skrajšane učne 
ure smo imeli!!!

Mojca B., 1. skupina

Pohod na Jeruzalem
Ste že bili kdaj na Jeruzalemu? Ste videli kako lep je po-

gled od tam? Prav zaradi tega se vsako leto jeseni otroci, 
vzgojitelji in ravnatelj odpravimo tja na pohod. Tja smo se 
odpravili v torek, 14. oktobra. Topel jesenski dan je bil kot 
nalašč za pohod in razgled po krasni jesenski pokrajini …

Kostanji v Dijaškem domu Murska Sobota
V 2. skupini smo si letos omislili povezovanja in spo-

znavanja z drugimi ustanovami. Najprej smo se povezali z 
Dijaškim domom Murska Sobota in oni so nas v sredo, 15. 
oktobra 2014 povabili na kostanjev piknik. Otroci in vzgo-
jitelji obeh domov smo preživeli krasno jesensko popoldne 
ob druženju, igri, zabavanju in jesenskih dobrotah.

***
V sredo smo se odpravili na kostanjev piknik v Mursko 

Soboto. Spoznali smo fante in dekleta, ki bivajo v Dijaškem 

domu Murska Sobota. Skupaj smo se imeli zelo lepo ob 
kostanjih, igrah in pogovoru. 

Ajdina A.S., 2. skupina

Dan odprtih vrat 5. skupine
25. 11. 2014 smo v 5. skupini priredili Dan odprtih vrat. 

Letos že 4. leto zapored. Ker je to poseben dogodek naše 
skupine, se pripravljamo že od septembra. Zbiramo ideje, 
naredimo plane, potem pa na delo. To pomeni tudi, da ho-
dimo v gozd in v naravo, kjer nabiramo razne stvari kot so 
mah, lubje, strože, želode, orehe, listje… Te stvari potem 
uporabimo za izdelovanje božično novoletnih aranžmajev 
in okraskov. 

Delo si v skupini razdelimo. Ene stvari delamo mi sami, 
ene pa vzgojitelji oz. nam pri tem pomagajo. Največ nare-
dimo adventnih venčkov in aranžmajev ter voščilnic. Izde-
lujemo pa tudi izdelke iz gline in odlitke iz gipsa. Najtežje 
je lepiti orehove lupine na venčke. Tudi za lubje rabiš spre-
tne roke, saj se z lepilno pištolo lahko hitro opečeš. Čeprav 
zgleda, da je najlažje izdelovanje voščilnic, tudi to ni res. 
Tam je potrebno zelo natančno delo in seveda nič packa-
nja.

Naše izdelke smo v skupini pripravili in razstavili. Za 
povabljene smo pripravili tudi sladke prigrizke in čaj. Z 
njimi smo se pogovarjali in jim predstavili naše delo in 
skupino. Čeprav je s pripravami veliko dela, samo na kon-
cu vedno veseli, da nam uspe. Veseli smo, da tudi drugi 
lahko vidijo, kaj znamo in zmoremo narediti, pa še komu 
drugemu z našimi izdelki naredimo veselje.

Otroci iz 5. skupine
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:: šolski utrip

Nogometna tekma v Stožicah
Po novici, da si bomo ogledali nogometno tekmo v Sto-

žicah, smo seveda bili vsi zelo vznemirjeni, saj smo vedeli, 
da nas čaka nepozaben dan.

Ta posebni dan je bil torek, 18. 11. 2014. Vožnja iz Ver-
žeja v Ljubljano je trajala dve uri. Naš prvi postanek je bil 
BTC City, kjer smo igrali igrice in šli na pico. Že to je bilo 
doživetje. 

Potem pa se je šele začelo. Peljali smo se proti stadionu. 
Vsepovsod na cesti je bila velika gneča. Stadion v Stožicah 
je bil  OGROMEN. Komaj smo našli pravi vhod in naše 
sedeže. Ko smo iskali naše sedeže, smo zaslišali slovensko 
himno  in tekma se je že začela. 

Slovenija je igrala s Kolumbijo. Močno smo navijali, saj 
smo si vsi želeli zmage za Slovenijo. Naši nogometaši so 
dobili prvi gol že v prvem polčasu, zato smo začeli še bolj 
navijati za Slovenijo. Na koncu je bil izid 1:0 za Kolumbi-
jo. Škoda, da naši niso zmagali, a je vseeno bila zelo dobra 
tekma. Obisk tekme nam je vsem ostal v lepem spominu.

Vožnja do Veržeja je bila naporna. V avtu smo vsi za-
spali, z lepimi spomini na doživetja tega dne. Ko smo prišli 
nazaj v zavod, smo utrujeni popadali v svoje postelje. Vse 
pohvale dobi vzgojitelj Dejan, ki nam je uredil karte in tudi 
vzgojiteljice Branka, Mateja in Katja, saj so nam vsi skupaj 
omogočili ta nepozabni dan. 

Otroci 4. skupine

Izdelovali smo jaslice
Učiteljica Marijica me je povabila k izdelovanju jaslic. 

Skupaj s fanti in vzgojiteljico smo izdelovali kvačkane jasli-
ce. Jaz sem delala kvačkane ovčke. Ker rada kvačkam, mi je 
šlo hitro od rok. Fantje iz 6. skupine so naredili jaslice, sku-
paj pa smo potem naredili še sveto družino in živali. Vzgo-
jiteljica nam je zelo pomagala. Mene je še posebej pohvalila 
za kvačkanje in mi obljubila, da za nagrado lahko ovčke, ki 
sem jih naredila, po razstavi odnesem domov. V petek, 5. 
12. 2014 pa smo vsi skupaj šli na otvoritev razstave jaslic, 
kjer so razstavljene tudi naše. Rada sem sodelovala in sem 

vesela, da bodo drugi lahko videli, kaj smo naredili.
Sara D., 2. skupina

Prednovoletne delavnice v Murski Soboti
V četrtek, 4. 12. naša skupina ni imela učnih ur. Juhu! 

Šli smo v Dijaški dom Murska Sobota, kjer so pripravili 
prednovoletne delavnice. Tam smo izdelovali voščilnice 
ter smrečice in okraske iz odpadnih  materialov. Poleg tega 
smo okraševali tudi kekse in se jih pri tem tudi preveč na-
jedli. Tudi mi smo k njim prinesli čokoladne kroglice, da 
smo se skupaj lahko posladkali. Med delavnicami smo se 
veliko smejali, veselili, fotografirali in družili. Imeli smo se 
fajn. Pa še dolgih učnih ur nismo imeli. 

Otroci 2. skupine

Vse foto: Vzgojni dom Veržej
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:: šolski utrip

V sklopu športnega programa »Mali sonček«, ki vzpod-
buja športno dejavnost v vrtcih, smo se v starejši sku-

pini odločili, da opravimo dva pohoda.
V mesecu oktobru smo si za prvi cilj izbrali Babičev 

mlin. Primerno smo se obuli, si nadeli rumene rutice, na-
prtili nahrbtnik  in se peš odpravili do mlina, kjer nas je 
pričakal mlinar. Povedal nam je zgodbe iz preteklosti, nam 
pokazal mlinsko kolo in notranjost mlina. Mlinarica Kar-
men nam je povedala, kakšno moko vse meljejo, pokazala 
nam je kašče, kamor shranjujejo moko. Zunaj smo opazo-
vali reko Muro, staro vrbo, na koncu pa smo še na klopci 
zraven reke narisali mlinsko kolo in reko Muro.

Naša druga pot nas je v mesecu novembru vodila do 
vasi Banovci. Majhne noge so hitro stopicljale, med potjo 
smo veliko prepevali in se pogovarjali in kar hitro smo pri-

šli do športnega igrišča v Banovcih. Tam smo se okrepčali 
s čajem in keksi. S sabo smo vzeli žoge, tako da smo igra-
li tudi nogomet. Nazaj smo se odpravili po bližnjici med 
njivami, kjer smo opazovali naravo.  Ustavili  smo se še 
pri družini Belec, kjer so nas postregli s piškoti in sokom. 
Pokazali so nam hlev, kjer imajo polno krav, ki smo jih lah-
ko tudi krmili. Ker pa imajo tudi polno igrač, smo se tudi 
igrali. Ura pa je hitro tekla in odpraviti smo se morali nazaj 
proti vrtcu. Pohod je bil prijeten, do vrtca pa smo prišli kar 
precej utrujeni, zato nam je počitek še kako dobro del.

Otroci so v obeh pohodih res uživali, veliko novega iz-
vedeli, videli in spoznali. Naš cilj je bil dosežen, saj smo s 
pohodi naredili res nekaj dobrega za naše telo in se pri tem 
zabavali.

Vzgojiteljice starejše skupine

V našem vrtcu smo zmeraj veseli obiskov, še posebej, 
če nas obišče kateri od staršev, ki nam predstavi svoj 

poklic. 
S tem namenom je tudi prišel med nas Aleš Meznarič, 

ki opravlja nevsakdanji poklic, to je vojak. Biti vojak je 
pomembno in odgovorno delo, saj čuva in ščiti prebival-
ce Slovenije in ljudi izven naše države. Ati nam je pokazal 
uniforme, nam opisal, kako poteka njegov delovni dan v 
službi. Del tega smo preizkusili tudi mi, saj smo stali v vrsti 
mirno, telovadili, zamaskirali smo se s posebno barvo, gle-

dali skozi daljnogled, si nadeli zaščitno masko v primeru 
uhajanja strupenih plinov  in se naučili pozdravljati po vo-
jaško. Na igrišču smo postavili bivalnik in streho v prime-
ru dežja. Na koncu smo si zaslužili vojaške značke. 

To je bil za našo skupino poseben dan. Vsi otroci so ak-
tivno sodelovali v pogovoru,  veliko so spraševali in skrbno 
opazovali atija Aleša. Vsak starš pa je še bolj pomemben 
v očeh svojega otroka, ki ga s tako predstavitvijo v vrtcu, 
med svojimi vrstniki in prijatelji,  še bolj ceni in ga ima rad.

Vzgojiteljice starejše skupine

POHOD OTROK VRTCA VERŽEJ

VOJAK V VRTCU
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MED GASILCI

Oktober je mesec požarne varnosti. V sklopu s tem pove-
zanih preventivno-izobraževalnih akcij smo tudi letos v 

vrtcu sodelovali z Gasilskim društvom Veržej.
Na poučen in zanimiv način so nam predstavili delo ga-

silcev, ter nam razkazali velik gasilski tovornjak s številnimi 
cevmi, pripomočki in raznovrstno zaščitno–reševalno opre-
mo, največje navdušenje pa so seveda požele rotirajoče se luči 
in sirena!

Gasilci so nam tudi praktično prikazali gorljivost različnih 
predmetov in snovi, otroci pa so se imeli možnost tudi sami 
preizkusiti v gašenju. Za poučno in prijetno doživeto četrtko-
vo dopoldne se jim iskreno zahvaljujemo.

V petek zjutraj pa smo vsi skupaj – otroci in zaposleni 
uspešno opravili evakuacijsko vajo in hitro izpraznili prostore 
vrtca. Zatem smo si še ogledali evakuacijsko vajo, ki je bila v 
šoli uspešno izpeljana.      Gabrijela Kuhar, pom. ravnatelja

TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK V VRTCU 

Tudi letos smo se v našem vrtcu pridružili projektu Tradi-
cionalni slovenski zajtrk.  Vsem otrokom smo ponudili 

za zajtrk med, maslo, črni kruh, mleko in jabolka.
Skupaj z otroci so pozajtrkovali tudi gospod župan Slavko 

Petovar  in čebelarji Novak Anton, Mirko Trstenjak, in Milan 
ter Petra Seršen.

Z otroki smo se tekom dneva pogovarjali iz česa in kako 
nastane kruh, kako se prideluje maslo, kje zrastejo jabolka, 
kdo nam daje mleko ter od kje dobimo med. Skupaj smo se 
pogovorili o pomenu zdrave hrane, prehranjevalnih navadah 
in o kulturi prehranjevanja.

Čebelarji so nam podarili med, mleko smo dobili od kme-
ta Saša Seršen, jabolka smo dobili od Sadjarstva Trstenjak, 
kruh od Pekarne Krapec, maslo pa od Pomurskih mlekarn.

Vsem iskrena hvala!              Mali in veliki iz vrtca Veržej

:: šolski utrip

Pregled dogodkov v naši župniji

17.–18. 10. 2014

SEMINAR  ZA SODELAVCE KARITAS 
Sodelavci Karitas so se tudi letos zbrali v prostorih 
Zavoda Marianum na dvodnevnem seminarju pod 
geslom »V družini sem doma«. Današnja družina gre 
skozi mnoge preizkušnje, kjer so starši pred stalnim 
izzivom, kako podati vero svojim otrokom. Družina 
smo ljudje, večkrat slišimo in osrednji predavatelj p. 
Silvo Šinkovec je v svojem predavanju poudaril, da je 
najboljše zdravilo pri cepljenju medsebojnih odnosov 
prav molitev. Seminarja so se udeležile tudi članice 
naše župnijske Karitas.

16. 11. 2014

SPREJEM NOVIH MINISTRANTOV
Pri sveti maši ob 9.30 uri smo v ministrantske vrste 
sprejeli 7 novih ministrantov.
Niko, Nik, Miha, Aljaž, Tadej, Rene in Amadej so prejeli 
ministrantske obleke in križ ter se pridružili g. župniku 
in drugim ministrantom ob oltarni  mizi. Pri maši sta 
se predstavila  tudi bogoslovca Aljaž in Sebastijan, ki 
sta bila na pastoralnem vikendu v naši župniji.

21. 11. 2013

VEČER DUHOVNE GLASBE
Ob prazniku sv. Cecilije – zavetnice cerkvene glas-
be je g. Marjeta Ivančič organizirala večer duhovne 
glasbe, v katerem so sodelovali otroški in mladinski 
pevski zbor župnije Veržej in glasbena skupina SPES. 
Nastopajoči so s pesmijo prinašali sporočilo o lepoti 
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:: utrip marijaniš a in župnije
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vere, saj duhovna glasba izraža človekovo globino in hkrati 
razveseljuje. 

23. 11.–30. 11. 2014 

TEDEN KARITAS 
Letošnji Teden Karitas je potekal pod geslom »V nebesih 
sem doma«.  Karitas želi opozoriti na številne stiske družin, 
ki niso samo materiale, ampak so tudi povezane z dušev-
nim in telesnim zdravjem, poklicno preobremenjenostjo 
staršev, osamljenostjo otrok in starejših, zasvojenostjo in 
nasiljem. Članice župnijske Karitas so se vsem dobrotnikom  
zahvalile v nedeljo  30. novembra 2014 s peko palačink po 
drugi maši.  V tem tednu so se udeležile tudi 24. dobrodel-
nega koncerta Klica dobrote v dvorani Golovec v Celju. 

30. 11. 2014

BLAGOSLOV ANDVENTIH VENČKOV
Adventni čas je čas štirih tednov pred božičem in kristjani 
ga pojmujemo kot priložnost za pripravo na Gospodov pri-
hod z upanjem in kesanjem. Frančiškovi otroci so pri svojih 
srečanjih izdelovali adventne venčke, ki so jih prinesli k sveti 
maši, da jih je g. župnik blagoslovil. Blagoslovljene venčke 
so otroci ponesli v svoje domove, kjer se bodo ob gorečih 
svečah in molitvi pripravljali na božič.

6. 12. 2014
MIKLAVŽEVANJE
Župnijska Karitas je skupaj z g. župnikom tudi letos pripra-
vila tradicionalno miklavževanje. Sveti Miklavž je svetnik, 
ki obdari otroke in jih pouči o ubogljivosti. Tudi letos so se 
otroci  zbrali v župnijski cerkvi, kjer so si najprej ogledali 
priložnostni program, ki ga je pripravila ga. Marjeta Ivančič 
skupaj z otroškim pevskim zborom, nato je prišel Sveti 
Miklavž, ki je otroke lepo nagovoril in jim razdelil darila.

:: utrip marijaniš a in župnije

NAČRTOVANJE V ANKARANU

V mesecu septembru smo si animatorji iz SMC Veržej 
privoščili kratek »delovni« dopust in se v petek, 12. 

9. 2014 odpravili v Ankaran. Prvi večer smo si privoščili 
pravo prleško večerjo s »tünko, zoblon in murki« ter se po 
večerji še družili ob igranju družabnih iger.

Naslednji dan je minil predvsem delovno. Dopoldan 
smo opravili prvi delovni sklop, kjer smo se pogovorili 
o vseh preteklih dogodkih, ki smo jih animatorji izvedli 
v sklopu SMC ter Centra DUO Veržej. Po kosilu smo si 
privoščili kratek izlet po slovenski obali, natančneje po Pi-
ranu. Ob koncu smo se zapeljali še do strunjanskega križa. 
Ko smo prispeli nazaj v salezijanski dom, smo se udeležili 
svete maše, ter se po maši še družili ob družabnih igrah.

Zadnji dan smo se udeležili svete maše, po sveti maši 
pa smo opravili še en delovni sklop, kjer smo načrtovali 
dogodke in aktivnosti za prihodnje leto.

Načrtovanje je bilo kratko, a zelo efektivno. Ni manjka-
lo trdega dela, kakor tudi ne dobre hrane, odlične zabave 
ob igranju družabnih iger, ter boljšemu spoznavanju ani-
matorjev med sabo.
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PRENOVLJENA SPLETNA STRAN

V zadnjem mesecu smo v sklopu spletne skupine  
donbosko.si prenovili tudi spletno stran salezijan-

skega poslanstva v Veržeju. Sveže novice, informacije, na-
povedi in zanimivosti lahko obiskovalci na vseh medijih 
(tudi na tablicah in mobilnih telefonih) spremljate nepo-
sredno na naslovu www.marianum.si.
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:: šolski utrip

TEČAJ PISANJA IKON

Že četrto leto zapored je prvi oktobrski vikend v Zavodu 
Marianum namenjen umetnosti pisanja ikon.

Letos je sicer mala skupina pod vodstvom mag. Silve 
Božinove ustvarjala lepote Vzhodnih Cerkva. Ob spozna-
vanju zgodovine in smisla ikonopisja so se udeleženci lotili 
izdelave vsak svoje ikone. Izbrali so si ikono Marije, ange-
lov in sveto družino. Večini udeležencev pisanje ne dela več 
velikih težav, saj so bili na tečaju že večkrat, pri detajlih pa 
so vseeno rabili pomoč izkušene in mirne roke mentorice.

Ob koncu tečaja je vodja Marijanišča Grega Valič v za-
vodski kapeli novonapisane ikone tudi blagoslovil in jih 
pokadil, udeleženci pa so se mu pridružili v molitvi, da bi 
te svete podobe pomagale ljudem odkrivati in hoditi po 
poti Boga.

OBISK IZ OŠ ALOJZIJA ŠUŠTARJA

Na svojem izletu po Prlekiji in Prekmurju so se v za-
četku oktobra v naši hiši ustavili učenci 9. razreda 

Osnovne šole Alojzija Šuštarja iz Zavoda sv. Stanislava v 
Šentvidu nad Ljubljano.

Zaradi še vedno narasle Mure si niso mogli v živo ogle-
dati Gozdne učne poti po mrtvicah reke, a so o naravnih 
lepotah vsaj slišali. V Centru DUO pa so ustvarjali v de-
lavnicah iz koruznega ličkanja in iz gline. Njihovi spretni 
prsti so pod budnim vodstvom lončarke Urše in umetnice 
Štefke ustvarili lepe izdelke iz naravnih gradiv.

OCENJEVANJE PRLEŠKE TÜNKE

26. septembra se je na širokih hodnikih Marijanišča ši-
ril prijeten vonj. Tudi mize so se napolnile, ljudje so oblekli 
bele halje in začelo se je …

Društvo za promocijo in zaščito prleških dobrot je v 
sklopu Miholovega sejma v Zavodu Marianum pripravilo 
ocenjevanje prleške tünke in predstavitev dejavnosti dru-
štva. Čeprav so trenutno samo trije certificirani proizva-
jalci te prleške dobrote, Panvita Mir iz Gornje Radgone ter 
kmetiji Vargazon in Sever iz Cvena, pa je bilo ocenjevanje 
z namenom razširitve in promocije pridobitve certifika-
tov odprto za vse, ki proizvajajo domačo tünko. Sodnice 
so imele kar precej okusnega dela, da so ocenile 12 ponu-
dnikov tünke, ki so svoje izdelke prinesli na ocenjevanje. 
Najboljše ocenjeni ponudniki so bili razglašeni na osrednji 
prireditvi Miholovega sejma 2014.

Predstavitev samega projekta in dejavnosti je potekala 
na dobro obiskani tiskovni konferenci. Župan Občine Ver-
žej Slavko Petovar je predstavil potek zaščite prleške tünke, 
ki ima danes oznako geografska označba tako na nacional-
ni ravni kot na ravni Evropske unije. Predstavnik Panvite 
Mir je predstavil dejavnosti in načrte, kako prleško tünko 
približati najširšemu krogu uporabnikov preko gastrono-
mije in prodajne mreže.

In kaj prleška tünka sploh je? Kmetje so jo »proizvajali« 
zaradi dejstva, da je bilo potrebno meso, ki so ga dobili pri 
kolinah prašičev, na nek način konzervirati. Da bi ga v ča-
sih, ko še ni bilo hladilnikov in zmrzovalnikov, prihranili 
za celo leto, so meso termično obdelali in potopili, »tün-
kali«, v zaseko. To je bilo hranjeno v lesenih posodah, ki 
jim še danes pravijo »tünka«. Rezultat tega postopa je tudi 
gastronomska posebnost, saj se zaradi povezave mesa in 
zaseke, v katerem meso zori, razvije specifičen okus.
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PROSTOVOLJCI O EKVADORJU

Malo poznani Ekvador. Misijonska izkušnja. Andsko 
višavje in subtropsko rastje. Otroški nasmeh. Nova 

izkušnja in osebna obogatitev. To so nekatere izmed doži-
vetij misijonskih prostovoljcev, ki so svojo izkušnjo pro-
stovoljstva delili z obiskovalci večera v Kovačičevi dvorani 
Zavoda Marianum.

Eva, Maja, Pavel in Marko so domače obiskovalce in 
goste Marianuma popeljali v neznani svet indijanskih ljud-
stev andskega višavja in skrivnostnih globeli, ki se spuščajo 
k pacifiški obali. V videu, fotografijah in besedi so predsta-
vili enomesečno misijonsko prostovoljstvo. Daleč stran od 
znanega sveta, brez mobilnega signala in le z osnovnimi 
dobrinami so preživeli mesec dni v srečevanju s tamkaj-
šnjimi domačini, se igrali z otroci in srečevali z odraslimi, 
jih učili plesa, angleščine in peke palačink.

Njihova izkušnja je bila pestra, drugačna, močna, daleč 
stran od turističnih vodnikov in popotniških priročnikov. 
Srečevanje s tamkajšnjimi ljudmi, kulturo in miselnostjo 
jih je obogatila in ozavestila pogled na naš svet, v katerem 
sicer govorimo o krizi, a v primerjavi s to izkušnjo še zda-
leč ni tako hudo in težko, kot si mislimo. Zaključek ob pe-
stem klepetu obiskovalcev in prostovoljcev pa se je zavlekel 
daleč od odmerjenega časa, ki ga diktira naš zahodni ritem 
življenja. Prav druženje različnih nas bogati in dviga nad 
povprečnost.         Marko Suhoveršnik

POGREB DR. ERNESTA FRUMNA

Pred časom je v Kanadi v 97. 
letu starosti umrl rojak z Go-

ričkega v Prekmurju, pravnik dr. 
Ernest Frumen, pred drugo sve-
tovno vojno gojenec salezijan-
skega dijaškega doma Martinišče 
v Murski Soboti.

Pogreb rajnega je bil v nedeljo, 
19. oktobra ob 15. uri, na pokopa-

lišču v Otovcih – župnija Grad. Po pogrebu je bila sv. maša 
za rajnega v podružnični cerkvi sv. Antona v Vidoncih.

Pogrebni obred je vodil dr. Jože Bajzek, ki je rajnega 
spoznal v Hamiltonu in mu je slednji tudi zaupal svojo tež-
ko življenjsko zgodbo, odhod od doma in željo, da bi bil 
pokopan v domači zemlji ob svojih domačih.

Sveto mašo, pri kateri je pel moški pevski zbor iz Ver-
žeja pod vodstvom Tatjane Rozmarič Poštrak, je ob soma-
ševanju salezijancev iz Veržeja vodil salezijanski inšpektor 
Janez Potočnik. Zahvalil se je rajnemu dobrotniku za veli-
kodušno pomoč in podporo salezijanskemu delu v Slove-
niji, še posebej za ustanovo v Veržeju.

Dr. Ernestu Frumnu v spomin bo Marijanišče v Veržeju  
13. marca 2015 pripravilo poseben kulturni večer.

:: naša dediš ina

V KRAJIH NEUNIČJIVEGA UPANJA

Pri nas se je na svojem izletu po Prlekiji in Prekmurju 
ustavila skupina Divji risi v organizaciji Društva odra-

slih skavtinj in skavtov Celje.
Na svoji spletni strani so med drugim zapisali: »Naš 

prvi postanek je bil v Veržeju, v Marijanišču, kjer nas je že 
čakala kavica v krasnih unikatnih keramičnih skodelicah 
in prijazna vodička, ki nas je popeljala po razstavi lončar-
stva, suhe robe, pletarstva in keramičarstva. Vse smo pre-
gledali, marsikaj tudi potipali, povprašali in poslikali.

Potem smo šli v keramično delavnico v Center DUO, kjer 
je prijazna lončarka Urša pred našimi očmi izdelala skledico 
in lonček, nam veliko povedala o glini in svojem delu, nam 
predstavila delavnice in svoje izdelke. Še bi bili tam, ker nam 
je bilo zelo lepo, ampak morali smo dalje, smo pa obljubili, 
da se morda kdaj vrnemo na njeno delavnico, saj je odlična 
učiteljica. Zunaj smo si ogledali še naselje zemljank, prepro-
stih hišic, pokritih s slamo, z velikim travnikom, otroškim 
igriščem in prostorom za večerni ogenj. Smo jih (skoraj) 
rezervirali za skavtski tabor. Upam, da se bo to res zgodilo!

V Marijanišču so nam skuhali odlično kosilo in naj-
bolj všeč so nam bili pohančki, še posebno Mitji. Po kosilu 
smo se sprehodili do reke Mure, do zanimivega Babičeve-
ga mlina, ki je edini panonski plavajoči mlin v Sloveniji 
in edinstven spomenik slovenske dediščine neprecenljive 
vrednosti. 

Na predstavitveni tabli smo lahko prebrali: 'Lep je ta 
svet ob reki Muri. Človek, ki ga obišče, si vedno znova želi 
nazaj med njive, travnike in v osrčje gozda, kjer se skriva 
reka Mura s svojimi mrtvicami. Šumenje reke, ki se poča-
si in mogočno vije med drevesi, poganja mlinsko kolo in 
nežno šepeta: Pa pridite še kdaj!' Ja, morda pa pridemo še 
kdaj! Upanje vedno ostaja!«
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:: naša dediš ina

MIHOLOV SEJEM 2014
V nedeljo, 28. septembra 2014, je potekal že tretji Miho-

lov sejem. Občina Veržej in Zavod Marianum Veržej sku-
paj z roko v roki, ob pomoči številnih prostovoljcev, skušata 
vsako leto ponuditi zanimiv in pester program, ki pripelje v 
Veržej vedno več obiskovalcev. Od vsepovsod. Letos je tudi 
vreme bilo na strani organizatorjev in tako je Miholov sejem 
2014, z vsemi novostmi vred zasijal v soncu.

Ponudba na stojnicah
V sklopu Miholovega sejma se je na stojnicah predsta-

vilo 40 ponudnikov, od tega so 30 stojnic zapolnili rokodel-
ci, ki imajo pridobljen certifikat Slovenija Craft&Art. Gre 
za certifikat, ki ga podeljuje Obrtna zbornica Slovenije in 
ga pridobijo rokodelci za izdelke, ki so izdelani pretežno 
ročno, po tradicionalnih postopkih in seveda doma, po mo-
žnosti iz naravnih materialov. Torej gre za slovenske izdelke, 
ki jih izdelujejo posamezni rokodelci. Največ je bilo seveda 
rokodelcev iz Pomurja, ki pa so se jim pridružili tudi roko-
delci iz drugih rokodelskih centrov Slovenije.

Poleg rokodelcev so se na stojnicah predstavljala še do-
mača društva in združenja (turistična društva, Društvo če-
belarjev, Eko Prlekija in lokalno društvo vinogradnikov). 
Letošnja posebnost pa so bili ponudniki, ki imajo prido-
bljen certifikat »Prleška tünka« in so se na sejmu predstavili 
s pokušnjo svojih izdelkov.

Zlata maša
Letošnje farno praznovanje je imelo kar dva poudarka. 

Slovesno sveto mašo je namreč vodil domačin zlatomašnik, 
salezijanski duhovnik Anton Rozmarič ob somaševanju so-
bratov salezijancev iz Marijanišča Jožeta Brečka in Mirka 
Rakovnika ter duhovnikov domačinov Srečka Frasa in Jo-
žeta Cimermana.

Slovesnost je nadvse povzdignil priložnostni pevski zbor 
jubilantovih sorodnikov, nečakov in nečakinj, pranečakov 
in pranečakinj, ki so pod vodstvom nečakinje Tatjane Roz-
marič Poštrak ubrano spremljali liturgično dogajanje pred 
oltarjem.

Zlatomašnik se je v pridigi obrnil na župnijskega zave-
tnika nadangela sv. Mihaela, ki se ga spominja že od rosnih 
otroških let.

Blagoslov folklornih kostumov
Letos je prvič v sklopu Miholovega sejma potekal bla-

goslov folklornih kostumov. Vabilu se je odzvalo kar 9 po-
murskih folklornih skupin, ki je tvorilo povorko približno 
120 folklornikov. Vsekakor pisana druščina plesalcev se je 
po blagoslovu, ki je bil umeščen v osrednjo slovesnost svete 
maše, predstavila še s kratkim plesnim programom na se-
jemskem odru.

1. Ocenjevanje prleške tünke in mesa iz zaseke
Organizatorji so v sodelovanju z Društvom za promoci-

jo in  zaščito prleških dobrot izvedli 1. Ocenjevanje prleške 
tünke in mesa iz zaseke. V želji po promociji tega prepo-
znavnega kulinaričnega izdelka, smo pripravili razpis na ka-
terega se je odzvalo 12 vzorcev. Komisija je bila zadovoljna s 
kvaliteto vzorcev, kar tudi kažejo podeljene plakete – pode-
lili so namreč 2 zlati, 2 srebrni in 2 bronasti priznanji. Naj-
bolje ocenjeni vzorec je bil vzorec Marjana Koroša iz Kri-
ževec pri Ljutomeru, drugo ocenjeni, a še vedno zlat pa je 
bil vzorec Daniela Vargazona s Cvena. Srebrno priznanje sta 
prejela vzorca Nataše Rautar iz Šalinec in Panvite Mir d.d. iz 
Gornje Radgone, bronasto priznanje pa je ostalo v veržejski 
občini, in sicer za vzorca Anice Osterc in Marice Legen (obe 
iz Bunčan). Organizatorji bi se radi še enkrat iskreno zahva-
lili vsem sodelujočim za pogum in sodelovanje.

MiHeC Fest 2014
Dodobra je sejemski prostor napolnil drugi MiHeC Fest. 

Na njem so se letos predstavile štiri otroške folklorne skupi-
ne: Folklorna skupina OŠ Veržej, Folklorna skupina OŠ Tur-
nišče, Folklorna skupina Veseli Marki OŠ Beltinci in otroci 
Vrtca Veržej. Vse skupine so obiskovalci za njihov izvirni 
program nagradili z bučnim aplavzom.

Sicer so za spremljevalni kulturni program sejma poskr-
beli tudi člani KD Slavko Osterc Veržej.

Jesenska razstava 
V Puščenjakovi dvorani Centra DUO se je s svojo razsta-

vo predstavil Rokodelski center Ribnica. Lokalni izdelovalci 
so za razstavo prispevali izdelke iz lesa, kot so zobotrebci, 
rešeta, sita, žlice in druge kulinarične pripomočke. Bogato 
rokodelsko dediščino si je bilo moč ogledati v času od 28. 9. 
do 30. 11. 2014.      Ivan kuhar, vodja Centra DUO

DEJAVNOSTI CENTRA DUO VERŽEJ
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V letošnjem letu obeležujemo 90. obletnico železniške 
proge Ormož-Murska Sobota. V ta namen v našem 

glasilu temu področju namenjamo tudi več pozornosti. V 
tokratni številki se bomo posvetili mostovom na železniški 
progi na poplavnem območju reke Mure. 

Graditelji proge so zagrešili hudo napako, saj pri gra-
dnji mostov niso v celoti upoštevali tehničnih navodil iz 
Ljubljane, kakor tudi ne opozoril okoliških prebivalcev, ki 
so lastnosti Mure najbolj poznali. Že prve poplave po otvo-
ritvi proge so povzročile posedanje temeljev za nosilne in 
oporne zidove mostov. Zato so morali nekatere manjše 
mostove podreti, zgraditi zasilne konstrukcije na lesenih 
stebrih, za vlake pa uvesti počasne vožnje. Popravila in 
izboljšave mostov so tako s krajšimi ali daljšimi presledki 
potekala od leta 1925 pa vse do leta 1990.  

Najtežji objekt je bil vsekakor most čez Muro. 
Prvo jekleno konstrukcijo so pripeljali z reke Drine leta 

1924, kjer je služila kot začasni most. Materiali (vijaki) za 
spajanje delov konstrukcije so bili popolnoma izrabljeni, 
zato so vlaki čez most smeli peljati največ 5 km/h. Po vsaki 
vožnji vlaka so morali vzdrževalci (ključavničarji) pregle-
dati celotno konstrukci-
jo in zategniti vijake.

Novo konstrukcijo 
so izdelali v tovarni Me-
talna v Mariboru. Čez 
reko so jo nameščali od 
24. do 27. oktobra 1928. 
Ob napadu Nemčije na 
Jugoslavijo je jugoslo-
vanska vojska 6. aprila 
1941 most minirala. 
Celotna konstrukcija je 
padla v vodo. 

Leta 1945 so Nemci 
zgradili začasni most 
zaradi lažjega umika. 
Preko mostu so prepe-
ljali le kakšnih 10 tran-
sportov, potem so most 
ponovno razstrelili.

Nov začasni most 
so zgradili v podjetju 
Mostovna v Ljubljani 
ter preizkus opravili 21. 
decembra 1945. Most je 
svojemu namenu služil 
vse do leta 1953, ko ga 
je zamenjal nov most 
(izdelan v tovarni Me-
talna), ki je v uporabi še 
danes.

V vseh teh letih so različne službe urejale obrežje reke 
Mure pred mostom, še posebej pa so zaščitili desni reč-
ni steber, ki je postavljen na delu struge, kjer je rečni tok 
najmočnejši. Ob visokem vodostaju je izpostavljen deroči 
vodi in plavajočim predmetom (debla), pozimi pa plavajo-
čim ledenim ploščam. 

(povzeto po članku v Zgodovinskih listih Ljutomer – 
avtorica Andreja Rustja: Železniška proga skozi Ljutomer)

V letih 2013 in 2014 so gradbeniki zamenjali dva be-
tonska propusta (mostova) z novima železobetonskima 
objektoma. Dva propusta pa sta bila obnovljena že do leta 
1990. Železni most čez Muro pa je ravno sedaj v fazi po-
polne obnove železne konstrukcije (dodatne ojačitve, bar-
vanje). Povsem na novo pa je zgrajen dodatni propust za 
poplavne vode na levi strani Mure. 

Med Veržejem in Dokležovjem (med desnim in levim 
visokovodnim nasipom) imamo sedaj poleg murskega 
mostu še pet večjih ali manjših železobetonskih mostov.

Milan Rus

OB 90. OBLETNICI POMURSKE ŽELEZNIŠKE PROGE

Most čez Muro (fotografirano aprila 2013) je že peti po vrsti od otvoritve proge l. 1924.
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8. VEČER FOLKLORE - Srečno hodi ti nevesta

Že tradicionalno zadnjo soboto v novembru člani Fol-
klorne skupine Leščeček, KD Slavko Osterc Veržej, 

pripravimo svoj letni koncert v Domu kulture Veržej. Že 
tretje leto zapored smo se predstavili tudi  ljutomerskemu 
občinstvu, in sicer 6. 12. 2014.

Leščečki smo letos napolnili  tako veržejsko kot tudi lju-
tomersko dvorano in več kot odlično opravili svoj nastop. 
Pravo vzdušje celotnemu večeru je dodala publika, ki je z 
glasnim ploskanjem spremljala program. Obiskovalci so 
bili deležni veliko smeha, ki so ga izvabljali komični igrani 
vložki, seveda v pristni prleščini in napevi ljudskih pesmi, 
ki so poskrbeli za odlično vzdušje in zaokrožili celotno 
zgodbo. Vsekakor pa smo Leščečki najbolj navdušili – s 
plesom. Tudi kakšno oko se je zarosilo, ob čutno izvedeni 
pesmi, Nevesta čuj gnes par besed, ki je mladoporočenca 
popeljala na novo (zakonsko) pot. Zgodba letošnjega kon-
certa je namreč temeljila na prikazovanju poroke. Pred-
stavili smo se v 4 spletih: Mladga fanta pod odejo, splet 
Zapiraje, Gostüvaje  in Drugi den, ki je prikazal norčije 
nedeljskega jutra, ko so muzikantje budili svate in jih vabili 
k nadaljevanju slavja. Naši predniki so znali marsikakšno 
ušpičiti, predvsem v nemilosti je bil ženin. Lepo je odkri-
vati morda že malce pozabljene šege in jih izvirno postaviti 
na oder – a po odzivu publike nam je to letos ponovno 
odlično uspelo.

Na odru v Veržeju so se nam pridružili tudi Ljutomer-
ski oktet in Folklorna skupina KUD Beltinci. Na ljutomer-
skem odru pa je zaplesala Folklorna skupina KTD Mo-
ščanci zapel pa je Ljutomerski oktet.              Nina Gaberc

ki je skupaj z novinci tudi že pripravila splet »Zapiraje«, s 
katerim so se predstavili na letnem koncertu. Delo z mla-
dimi glasbeniki je prevzel Davor Rus, ki je sicer kar nekaj 
časa skupino spremljal s harmoniko, sedaj pa že nekaj let 
več pleše kot igra – vsaj pri Leščečkih. Ob izkušenem Bo-
židarju Štibercu glasbeniki odlično napredujejo, tako da je 
tudi zaradi tega v skupini vedno veselo. Uspešnost delo-
vanja skupine, kot vidimo, se odseva na tisočerih koščkih, 
ki združeni tvorimo celotno sestavljanko. V njej pa je po-
memben vsak delček, da je slika jasna in celovita.

Našo sestavljanko so tako letos dopolnili:

Stojijo: Blaž Djačkaj, Tamara Duh, Aleš Žalar, David Vohar, Nejc 
Kuzma, Niko Mladenovič in Blaž Borko; čepijo: Žan Koroša, 
Katja Vunderl, Leon Hladnjak, Andreja Strajnšak, Alen Rantaša 
in Tadej Kozar; manjkata: Barbara Djačkaj in Tjaša Rantaša

TAMBURAŠKA SKUPINA VERŽEJ 
NA SREČANJU V DOBROVNIKU

V soboto, 25. oktobra, je v kulturnem domu v Dobrov-
niku potekalo Srečanje tamburaških skupin in orke-

strov Pomurja, ki sta ga organizirala Javni sklad Republi-
ke Slovenije za kulturne dejavnosti, območna izpostava 
Lendava in Hrvaško kulturno društvo Pomurje Lendava 
v sodelovanju z Občino Dobrovnik. Srečanja se je udele-
žilo osem skupin  in orkestrov. Vsaka skupina je izvedla 
tri skladbe po lastnem izboru, med katerimi je morala biti 
ena iz slovenske ljudske zakladnice. Izvajanje tamburaških 
skupin in orkestrov je vrednotil strokovni spremljevalec na 
področju igranja na tamburice mag. Damir Zajec.
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NOVINCI PRI LEŠČEČKIH

V letošnjo folklorno sezono smo Leščečki vstopili precej 
številčno okrepljeni. Novinci, ki so se nam pridruži-

li iz različnih koncev Pomurja so prinesli veliko pozitivne 
energije in novega elana v delovanje naše skupine. Pose-
bej veseli smo, da se nam je letos pridružilo tudi kar nekaj 
Veržejcev. A na koncu smo si vsi enaki – v želji po učenju 
ljudskih plesov in pesmi, odkrivanju načina življenja na-
ših prednikov in predvsem z željo po druženju v prijetni 
družbi. Za prve plesne korake skrbi naša članica Darja Rus, 
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Člani društva upokojencev iz Veržeja smo se 18. sep-
tembra odpeljali na izlet v Ljubljano, kjer smo si ogle-

dali Plečnikovo cerkev na Rakovniku in v Črni vasi, Bo-
tanični vrt Univerze, se z ladjico Rečni pirati popeljali po 
Ljubljanici in si še, na poti proti domu, ogledali narodni 
park Arboretum.

Po prijetni vožnji in kramljanju o vsakodnevnih dogod-
kih na avtobusu, smo se pripeljali na Rakovnik k Plečni-
kovi cerkvi, ki jo upravljajo salezijanci in je hkrati njihov 
slovenski sedež. Po naključju smo se srečali z župnikom 
Jožetom Krncem, ki je nekdaj služboval v Veržeju. Ogledali 
smo si cerkev in v njej zapeli dve Marijini pesmi, nato nam 
je kratko zgodovino izgradnje cerkve predstavil tamkajšnji 
salezijanski župnik g. Mirko Simončič, ki nas je nato po-
spremil do cerkve Sv. Mihaela v Črni vasi. Tudi ta je Pleč-
nikova stvaritev. Na pobudo župnika F. S. Finžgarja je bila 
zgrajena leta 1938 in je zaradi močvirnatega terena posta-
vljena na pilote. Do cerkvenih prostorov, ki so v nadstro-
pju pa vodijo stopnice v obliki mostu. Zunanji zidovi so 
poživljeni z vložki iz opeke, notranja oprema je večinoma 
iz lesa.

Nadaljnja pot nas je vodila do Botaničnega vrta Univer-
ze v Ljubljani, ki ima pomembno vlogo pri izobraževanju 

MARTINOVANJE ČLANOV DU VERŽEJ

Tako kot vsako leto, smo tudi letos organizirali martino-
vanje članov društva upokojencev iz Veržeja. Letošnje 

martinovanje smo organizirali v kavarni »K JELENI« na 
Gornji Dubravi,˝pri naših sosedih na Hrvaškem. Ko smo 
prispeli na želeno mesto, sta nas s harmoniko in basom ter 
slovensko skladbo pričakala domača muzikanta. Po poz-

širše javnosti. Vsak letni čas nam kaže drugačno podo-
bo vrta. V vrtu raste preko 3500 različnih vrst rastlin, ki 
so opremljene z napisnimi tablicami. Naloga vrta je tudi 
hramba banke semen in rastlin, izmenjava semen rastlin 
z drugimi botaničnimi vrtovi po svetu, varstvo ogroženih 
rastlinskih vrst in raziskave s področja rastlin.

Precej utrujene in lačne nas je na ladjico pospremil sam 
gusarki kapitan Arif, ki je bil naš gostitelj. Med tem, ko smo 
polnili svoje trebuščke z obilnim kosilcem, nas je ladjica z 
živahnim tempom, v ritmu reke, popeljala v romantično 
Barje. Ob bregovih odkrivamo lepote narave. Tu srečamo 
družino rac, mimo nas švigne kakšna nutrija, na bregovih 
pa se sončijo želve in nas pozdravljajo, na klopcah sedeči, 
uživalci lepega dne. Nato se popeljemo do centra Ljublja-
ne, kjer smo z rečnega korita občudovali številne mosto-
ve in Plečnikove stvaritve. Odpirali so se nam čisto novi 
pogledi na številne detajle, kjer se zgodovina in sedanjost 
prepletata v večni igri.

Del mesta Ljubljane pa smo si ogledali z avtobusa, ko 
smo se peljali proti Volčjemu Potoku, kjer smo se ustavili 
in napotili v arboretum. Sprostitev napornega dne smo po-
iskali med drevesi in gredicami sedaj že precej odcvetelih 
cvetlic. Arboretum obsega 85 ha velik javni park, prepre-
den s peščenimi sprehajalnimi stezicami, obdanimi s klop-
cami za počitek. Tu si, s pogledom na okolico, napolnimo 
dušo z lepoto, ki nam jo ponuja narava. Kdor je želel, si je 
lahko ogledal tudi v okolici še vedno razstavljene skulpture 
dinozavrov, ki so gospodarili na našem planetu pred več 
sto tisoč leti.  

Na poti proti domu, kot je že naša tradicionalna nava-
da, je donela naša ljudska pesem.

Upam, da se bomo doživetih vtisov spominjali še mno-
ga leta.      Ernest Arih

ČLANI DRUŠTVA UPOKOJENCEV IN
NEKAJ UTRINKOV Z IZLETA V LJUBLJANO
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Naša tamburaška skupina je tokrat zaigrala v sestavi:  
Niko Mladenovič - 1. bisernica, Tamara Duh - 2. bisernica, 
Aljaž Ferenc - 1. brač in vodja skupine, Bojan Ferenc - 2. 
brač, David Duh - bugarija in vokal, Mitja Kolarič - ber-
da, Nina Mladenovič in Katja Ferenc - vokal. Predstavili 
so se z naslednjimi skladbami: ljudska - Hotiza, prir. Nace 
Duh: Milka, L. Slak / J. Hvale, prir. David Duh: Tiha noč 
in M. Ferlež / L. Leskovar, prir. Aljaž Ferenc: Šum dežja. 
S prepričljivo izvedbo so naši tamburaši navdušili zbrano 
množico v dvorani, ki jih je nagradila z dolgim in močnim 
aplavzom, prav tako pa so pritegnili pozornost strokovne-
ga spremljevalca, ki je ob koncu prireditve, na razgovoru z 
vodji, skupino pohvalil za kvalitetno delo, kar je vsekakor 
spodbuda za nadaljnje delo.          Damjana Ferenc
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ŠPORTNA DEJAVNOST ČLANOV DU VERŽEJ

Člani in članice športnih aktivnosti Društva upokojen-
cev Veržej, smo se na povabilo DU Ljutomer, 27. no-

vembra 2014 udeležili MEDDRŽAVNEGA ŠPORTNEGA 
SREČANJA.

Tekmovalo se je  v vrtnem kegljanju, pikadu, šahu in 
streljanju z zračno puško.

Naše društvo je prijavilo dve, žensko in moško ekipo v 
pikadu. Žal tokrat nismo bili preveč uspešni, saj je ženska 
ekipa zasedla četrto mesto, moška pa šesto.

Po razglasitvi rezultatov, ki je bilo v hotelu Jeruzalem 
in podelitvi pokalov, smo vsa društva prejela priznanje za 
udeležbo, nato je sledilo kosilo in glasba, ki jo je izvajal g. 
Branko Petek in nam polepšal druženje, katerega namen so 
takšna športna srečanja.    Ernest Arih

dravnem nagovoru našega predsednika društva, je sledilo 
obilno kosilo, ki smo ga poplaknili z dobrim vincem. Nato 
nas je na plesišče povabil trio, ki je »vrezal« nam najbolj 
znano polko Slavka Avsenika, Na Golici. 

Po nekaj rundah plesa, so nam domačini uprizorili ce-
remonijo »krst mošta«, ki je po blagoslovu in spevu postal 
vino.

Naše veselje se je nadaljevalo na plesišču in ko so nas 
utrujene noge klicale k počitku, so nam postregli z odlično 
kislo juho in nazadnje še kavico in dobro potico.

V nočnih urah, smo se prijetno utrujeni vračali domov 
in kot je naš običaj, je tudi tokrat, vse do našega slovesa, na 
avtobusu donela domača pesem.   Ernest Arih
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NOVICE TD VERŽEJ

6. 9. 2014
Prireditev RIBE IN ŽGANCI

Ker je bilo vreme slabo, je prireditev potekala na dvori-
šču Zavoda Marianum. 

Zadnja poplava Mure je pustila sledi ob hišici v gozdu, 
kjer je odnesla napisno tablo, podrla vse ograje in zalila hi-
šico. Voda je podkopala vrbo, ki je poškodovala veliko brv. 
Brv je tako poškodovana, da ni varna za prehod. Načrtuje 
se nova. 

V septembru so se pokosili narcisni travniki. Cvetlična 
korita so nasajena z mačehami. 

5. 10. 2014 
Kuhanja dödol v Puconcih

V krompirjevih počitnicah je bil organiziran ornitolo-
ški vikend Pomurske sekcije, ki je bil v OŠ Veržej. Delovna 
skupina za obročkanje ptičev je delovala na UGP Mrtvice 
Mure. Pri hišici v gozdu so bile postavljene lovilne mreže 
za ptiče. Tam je bil v  nedeljo tudi zaključek terenskega dela 
za vse skupine.

Zaključni pohod društva je letos potekal 15. 11. 2014. 
Sprehodili so se po poti, se seznanili s posledicami poplave 
in načrtovali, kaj vse je treba popraviti. Druženje ob ognju, 
ocvrtih ribah, pečenih klobasah in dobri kapljici se je za-
vleklo v noč.
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Vodomec se je ujel v mrežo in bil obročkan
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BANOVCE KRASI ADVENTNI VENEC ŽE 15 LET

Prleška vasica Banovci je že 15 let znana po tem, da mar-
ljivi in pridni člani Turistične društva Banovci pred 

adventno nedeljo v središču vasi, pri vaški kapeli Lurške 
Matere Božje in pri vaško-gasilskem domu, spletejo adven-
tni venec na prostem in ga hkrati tudi postavijo. Projekt in 
organizacijsko delo postavitve adventnega venca je vodila 
predsednica Turističnega društva Banovci Jelka Klement, 
ki je zadovoljna in ponosna na člane društva, da že 15 let 
spletajo in postavljajo adventni venec, ki je prava poseb-
nost tega turističnega kraja v Prlekiji. Tako so se člani Turi-
stičnega društva Banovci pri spletanju in postavitvi venca 
zbrali v petek, 28. novembra v poznih popoldanskih urah. 
Najprej so okrog železnega obroča spletali veje iz smrečja, 
katerega so potem ovili z žico. Spletanje 12 metrov okro-
glega venca je bilo prijetno opravilo, kajti vsak se je lotil po 
svojih močeh, da so ob koncu spletli lep in ličen adventni 
venec. Nanj so namestili štiri nove luči v obliki sveče, kate-
re je naredil Daniel Slavič, v katere je speljana elektrika in 
vsako nedeljo v času adventnega časa bodo prižgali po eno 
luč. Za polepšanje banovskega adventnega venca so člani-
ce še naredile rdeče pentlje, katere krasijo adventni venec. 
Venec visi na železnem drugo in tako daje večji čar vasi 
Banovci. Sicer pa so člani Turističnega društva Banovci ob 
tej priložnosti še spletli dva manjša adventna venca, en sto-
ji ob vaško-gasilskem domu in kapeli, drugega pa si je moč 
ogledati pri vaški kapeli svetega Florjana, nedaleč stran od 
zdravilišča Terme Banovci. Pri spletanju in postavitvi ad-
ventnega venca je sodelovalo 15 članov Turističnega dru-
štva Banovci, ki so z leti postali vešči pletenja in postavitve 
adventnega venca na prostem. Po prvi adventni nedelji, ko 
bo na banovskem vencu zasvetila prva adventna lučka, jih 
bodo člani društva vsako naslednjo nedeljo prižgali in ko 
bodo minile štiri adventne nedelje, ga bodo sneli, kajti ta-
krat se bo že začel božični čas in spet bo v Banovcih veselo 
in živahno, kajti domačini bodo začeli postavljati jaslice po 
vasi Banovci. Na ta način so v vasi Banovci pričarali bliža-
joči adventni čas.

Jože Žerdin

V Banovcih so spletli 300 kilogramski adventni venec.

SEPTEMBRSKE POPLAVE

Leto 2014 si bomo vsekakor zapomnili po obilnih pada-
vinah, ki so zajele ne samo našo pokrajino, ampak širšo 

območje naše države in nekatera področja na Balkanu. 
Tako smo se gasilci PGD Veržej odzvali klicu za huma-

nitarno pomoč v mesecu  maju za področje na Balkanu. V 
ta namen smo zbirali predvsem pitno ustekleničeno vodo 
in konzervirano hrano. V samo dveh urah smo zbrali za 
dobre tri palete omenjene pomoči, ki smo jo preko Rdeče-
ga križa poslali pomoči potrebnim. V imenu PGD Veržej 
in v imenu prizadetih se vam vsem, ki ste darovali, za po-
moč iskreno zahvaljujemo. 

Ni minilo prav dolgo, pa so tudi v sami občini Veržej 
nastale poplave, kakršnih ne pomnijo niti najstarejši pre-
bivalci. Naše območje je zajelo obilno deževje, ker pa je bil 
teren že pošteno namočen in ker je bila gladina podtalnice 
zelo visoka, je prišlo do pojava, ko voda ni mogla več odte-
kati v podzemlje in se je tako začela zadrževati na površju.

13. septembra zjutraj smo gasilci dobili prvi poziv o po-
plavljeni kleti v naselju Veržej. Ko smo šli na to interven-
cijo nismo niti slutili, kaj nas čaka naslednje dni in noči. 
Ko smo prišli na sam kraj, smo ugotovili, da je zalilo kle-
tne prostore, istočasno pa smo lahko videli, da je tudi pri 
drugih hišah enako ali še huje. Vendar smo mislili, da je 
to samo trenutna situacija, ki bo minila. Tako pa se je šele 
začelo. V soboto smo bili vse do pol druge ure ponoči na 
intervencijah pri raznih gospodinjstvih. Pravo delo pa se 
je za nas začelo v nedeljo zjutraj, ob pol sedmih, ko smo 
zopet dobili poziv o poplavljeni kleti. In od tega trenutka se 
je začela situacija v samem Veržeju slabšati praktično iz ure 
v uro. Zalitih je bilo vse več kleti, zalivati je začelo tudi vse 
več cest, ogrožati pa je začelo tudi vse več hiš. Gasilci smo 
se trudili po najboljših močeh in zmožnostih ter skušali 
pomagati vsem najbolj ogroženim. Seveda smo po naših 
ocenah skušali pomagati tistim, ki jim je ogrožalo same 
hiše. Ugotovili smo, da so nam največ preglavic začele de-
lati tako imenovane zaledne vode, saj so začele ogrožati 
notranjost Veržeja. V trenutku so začele zalivati nekatere 
ceste v Osredku (Ribiška in del Gozdne ulice), prav tako 
pa, ker voda ni imela kam odtekati, je začelo zalivati neka-
tera dvorišča v omenjenem delu naselja. 
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V nedeljo smo še domači gasilci nekako obvladovali 
situacijo, skozi noč na ponedeljek pa se je stanje še poslab-
šalo in tako smo zaradi pomanjkanja potrebne opreme bili 
primorani prositi Gasilsko zvezo Ljutomer za pomoč pri 
intervenciji. Tako smo dobili pomoč iz PGD Banovci, Bun-
čani, Grlava, Stročja vas in Mala Nedelja. Vsa omenjena 
društva so prišla takoj in so pomagala po navodilih doma-
čega poveljnika. Vsa društva so ostala vse do torka ponoči, 
ko smo ugotovili, da smo počasi uspeli umiriti situacijo in 
se je voda počasi začela umikati. Res je bilo še precej kleti 
pod vodo, vendar ni bilo smisla črpati vodo iz njih, saj je 
podtalnica bila tako visoka, da se črpanje sploh ni poznalo. 

Gasilci smo v teh dneh opravili ogromno prostovoljne-
ga dela, marsikateri so tudi izostali iz službe ali šole, da so 
lahko pomagali pri raznih nalogah. Tako smo opravili 883 
ur prostovoljnega dela, stroški naših intervencij pa so bili 
ogromni in so narasli na 18.057,57 €, dodatni stroški pa so 
nastali na opremi v višini 4.657,71 €.

Hvaležni smo vsem krajanom, ki ste nam pomagali pri 
nalogah in nam nudili malico in pijačo, predvsem pa za ra-
zumevanje, da vsem naenkrat ne moremo pomagati. S sku-
pnimi močmi smo dosegli velik uspeh, da ni zalilo nobene 
hiše v Veržeju, čeprav jih je bilo kar nekaj zelo ogroženih. 

Še enkrat več se je pokazalo, da smo gasilci tisti člen v 
sistemu zaščite in reševanja, na katere se lahko ljudje ve-
dno zanesete, še najbolj pa tedaj, ko potrebujete pomoč.

V imenu vseh sodelujočih gasilcev se vam iskreno za-
hvaljujemo za pomoč in sodelovanje ob omenjeni naravni 
nesreči, za katero upamo, da se ne bo več ponovila.

Za PGD Veržej Mihael Kolbl, predsednik
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V BUNČANIH V ZNAK ZAHVALE
IN SPOŠTOVANJA SVETA MAŠA IN PIKNIK

V Prostovoljnem gasilskem društvu Bunčani smo letos 
praznovali 110-letnico neprekinjenega delovanja. Cilj 

članov gasilskega društva je bil, da ob tako visokem jubile-
ju nabavimo novo gasilsko vozilo z vodo. 

Zagnana ekipa, pozitivno ozračje za gasilstvo in velika 
podpora vseh vaščanov nam je omogočila, da smo zasta-
vljeni cilj tudi v tem letu dosegli. S pomočjo sofinanciranja 
Občine Veržej, z uspehom na javnem razpisu Ministrstva 
za obrambo in predvsem donatorjev ter vaščanov, ki so bili 
pripravljeni pomagati pri doseganju tega cilja, smo v letu 
2014 nabavili novo gasilsko vozilo GVV-1 znamke VW 
Crafter. Vrednost novega gasilskega vozila skupaj z nad-
gradnjo je znašala 67.173,85 €.

Da s skupnimi močmi znamo in zmoremo stopiti sku-
paj vsi v Bunčanih, smo dokazali tudi tokrat. V znak za-
hvale in spoštovanja je bila v nedeljo, 21. septembra 2014 
ob 11. uri, v vaški kapeli, za vse žive in pokojne gasilce sve-
ta maša. Po sveti maši pa je Upravni odbor PGD Bunčani 
vse vaščane povabil v Gasilski dom na piknik in druženje.

V PGD Bunčani bi radi še enkrat izkoristili priložnost, 
da se iskreno zahvalimo vsem in vsakemu posebej. Veliko 
je takih, ki so veliko svojega truda, energije in veliko pro-
stovoljnih ur ter materialnih dobrin vložili v razvoj gasil-
stva v naši vasi. Zato se jim še enkrat iskreno zahvaljujemo.

Dominik Štrakl, tajnik PGD Bunčani

20 LET NOVE MLEKARNE V BUNČANIH

V Bunčanih smo kmetovalci, ki se ukvarjamo večinoma 
s poljedelstvom in živinorejo. Ker pa krave molznice 

dajejo mleko, ga je potrebno, kolikor se ga ne porabi doma, 
prodati, saj je to tudi eden od večjih mesečnih virov do-
hodka na kmetijah.

Ker smo pred 20 leti ostali brez naše dolgoletne mlekar-
ke Marije Ledinšek in njenih prostorov za prevzem mleka, 
smo bili prisiljeni postaviti novo odvzemnico mleka ali 
po domače mlekarno. Na pobudo vaščanov smo zgradili 
novo na parceli Jožefa Markoviča, ki nam jo je odstopil v 
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MINI OTVORITEV NOVE ASFALTNE CESTE
V DELU NARCISNE ULICE 

Na lepo sončno nedeljo, 12. 10. 2014, se je v delu Nar-
cisne ulice od hišne številke 4 do 12 

otvoril in predal v uporabo nov del ceste. Povabilu se 
je odzval tudi gospod župan Slavko Petovar, ter s kratkim 
nagovorom pohvalil dobre medsosedske odnose in predal 
del ceste v uporabo. Kot zgled dobrih sosedov smo stano-
valci kar na ulici pripravili skupno kosilo, ki se je zavleklo 
v večerne ure.

Jaka Grantaša

brezplačno uporabo za 99 let. Mlekarno smo zgradili do 
septembra 1994, ko smo jo tudi predali njenemu namenu.

Ker pa čas hitro beži, je letos minilo že 20 let. V Bunča-
nih smo znani kot veseljaki in to je bil pravi trenutek za pri-
pravo in praznovanje okrogle obletnice in veselice, ki ji je 
sledila. Na pobudo mlekarskega sveta, ki ga sestavljamo vsi 
oddajalci in prinašalci mleka, smo sklenili, da mora veseli-
ca biti! In to ne kar tako, ampak ta prava. Dogovorili smo 
se za prispevke, ki so se pobrali  v materialni in denarni 
obliki. Zabava je bila mišljena pred mlekarno, ker pa nam 
je zagodlo vreme, smo bili prisiljeni zabavo preseliti na bolj 
suho lokacijo, ki pa je bila v bližini. Roke naših pridnih 
gospodinj so poprijele za delo in ustvarile različne dobrote, 
pod katerimi so se mize kar šibile. Tudi naši vinogradniki 
so bili radodarni, zato se je žur zavlekel v »opravico«. Ker 
pa še vsega nismo mogli konzumirati, smo se po mlekarni 
še sestali in nadaljevali pozno v noč.

Na koncu bi se rada v imenu vseh nas mlekarjev za-
hvalila gospe Ireni Magdič, ki že kar lepo število let pobira 
mleko in skrbi za našo mlekarno. Hvala tudi vsem pri pri-
pravi in organizaciji zabave, z željo, da se dobimo na tride-
setki.      Lidija Jelen

NAMESTO KOŽÜHANJA, KOSTANJI

V modernem času pospravimo večino kmetijskih pri-
delkov s stroji, zato ni več druženja vaščanov, kot v 

dobrih starih časih, pri kož ühanju in podobnih kmečkih 
opravilih. Pa nam to vseeno ne vzame volje za druženje.

Pri Ireni v mlekarni je padla ideja o peki kostanjev. Ker 
so tukajšnja tla pri mlekarni zelo plodna za tovrstne setve, 
je tudi kostanjev piknik bil takoj soglasno sprejet s stra-
ni mlekarskega sveta. Suzana se je velikodušno ponudila , 
da priskrbi dovolj kostanjev, za kar smo ti hvaležni: hvala, 
Suza! Istočasno, ko rodijo kostanji pa je tudi živahno v vi-
nogradih oz. kleteh, saj jih vinogradniki polnijo z moštom, 
ki ravno prav sede na sveže pečene kostanje. Tako smo 
prosili, oziroma so se naši vinogradniki ponudili kar sami, 
da prinesejo mošt na degustacijo.

Vse je bilo izvrstno, kar se je videlo tudi po dobrih dveh 
urah, ko nam je zmanjkalo kostanjev in mošta. Imam ob-
čutek, da bo tudi letošnja vinska letina dobra, saj je že mošt 
dokazal svojo moč, kar se nam je na koncu piknika že lepo 
poznalo.                  Dušan Jelen

PALAČINKA PARTY

Po mlekarski zabavi, ki nas je razvadila, v Bunčanih ni-
smo mogli brez žura.

V mlekarni, kje pa drugje, saj je tu središče vsega va-
škega dogajanja, je tekla debata o večerji in podobnih go-
spodinjskih opravilih. Ker pa eni (moški) ne moremo biti 
tiho in je treba vse komentirati, so nas ženske izzvale, ali 
sploh vemo kaj speči, npr. palačinke. Naš moški ponos pa 
nam ne dopušča poraza, zato smo izziv sprejeli. Tako so 
naslednji dan stekle priprave za zvečer, ko je bilo potreb-
no pokazati, da tudi mi moški zmoremo. Sestavine so nam 
spet priskrbele naše gospodinje, na nas pa je bila priprava 
in izvedba za sladko večerjo. K mlekarni smo si pripeljali 
plin, gorilce, ponve in ostale potrebne pripomočke. Pol ure 
pred prevzemom mleka se je začel »Pokaži kaj znaš!« Ko 
so prišli pobiralka Irena in prvi mlekarji, so palačinke že 
čakale za postrežbo. Izbira nadevov je bila samopostrežna, 
zato si je vsak namazal sam, kar mu je dišalo. Imeli smo 
več vrst domače marmelade in tudi » nutele« ni manjkalo.

Na koncu smo našim dekletom in ženam dokazali, da 
nismo močni le v jezikih, ampak znamo tudi s kuhalnico. 
Dobili smo pohvale in priporočila za prihodnjič. Dober 
tek!                   Dušan Jelen

:: športni utrip
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Dvaindvajsetletna Sara, ki si je letos ob koncu maja za-
gotovila svoj prvi naslov državne prvakinje v squashu 

med članicami, že aktivno vstopa v novo sezono. 
Letošnja je bila kot že omenjeno izjemno uspešna, iz-

stopa pa predvsem preboj na vrh v članski konkurenci. 
Sara, sicer študentka kineziologije na Fakulteti za šport v 
Ljubljani, je tako lanskemu tretjemu mestu iz državnega 
prvenstva dodala še zmago, potem ko je v finalu izjemno 
zanesljivo ugnala Nado Bambič iz Ljubljane, z rezultatom 
3:0.

Članica domačega kluba Squash klub Point Veržej je 
letošnji zaslužen poletni odmor preživela pri sorodnikih 
v Kanadi. Po vrnitvi je hitro nadaljevala s treningi in ok-
tobra s tekmo serije Grand Prix v Beogradu že vstopila v 
novo sezono. V tej sezoni si želi predvsem ubraniti naslov 
državne prvakinje, uspešno nastopati v avstrijski ligi ter se 
v skupnem seštevku serije turnirjev za Grand Prix (kjer so-

delujejo države Slovenija, Hrvaška, Srbija, Grčija, Romuni-
ja in Bolgarija) uvrstiti med prve tri.

Med drugim načrtuje še odhod na evropsko ekipno pr-
venstvo v aprilu, dogovarja pa se za nastope tudi v italijan-
ski ligi.         Vito Šadl

SARA ROJNIK NADALJUJE PO USPEŠNI POTI
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Rezultati jesenskega dela ekip, katere nastopajo na dr-
žavnem nivoju (člani, mladinci, kadeti in starejši deč-

ki) so v okvirju načrtovanih in smo z njimi lahko zelo za-
dovoljni.

Članska ekipa je po odlični lanski prvi sezoni v 2. SNL 
(osvojeno četrto mesto) doživela poleti kar nekaj spre-
memb v igralskem kadru. Poslovili smo se od odličnih 
mladih igralcev iz Maribora (Hotića, Stojanoviča, Vukli-
ševiča, Zahoviča in Živka), ekipi sta zapustila Hodnik (Sla-
tina) ter Sečko (Rakičan). Tako je igralska zasedba slone-
la na večinoma lastno vzgojenem kadru. Na srečo sta pri 
nas ostala še Kek in Kouter, pridružili so jim še izkušeni 
Vaš, mladinski reprezentant Gliha ter perspektivni Petek 
(prej Aluminij). Pomembno je tudi nadaljevanje odlične-
ga dela trenerja Zlatka Gaborja ter trenerja vratarjev Se-
bastjana Starovasnika. Jeseni so ekipo pestile številne po-
škodbe. Celotno jesen je izpustil Matej Vinkovič, v začetku 
sta manjkala Kavaš in Polajžer, v drugem delu sezone pa 
Kaučič, Petek in Ropoša. Zadnji del sezone ni odigral tudi 
Pelcl (službene obveznosti). Kljub temu so fantje osvojili 
samo eno točko manj kot v enakem obdobju lanske sezo-
ne. Uspeh je še toliko večji, saj so letos manjkajoči igralci v 
lanski sezoni dosegli skoraj polovico vseh zadetkov.

Pričakovanja sta izpolnili tudi selekciji mladincev in 
kadetov, kateri sta na skupni lestvici 2. SKL/SML  po je-
senskem delu na prvem mestu, kadeti so tudi jesenski pr-
vaki. Selekcija starejših dečkov U-15 je na lestvici 1. lige na 
zelo dobrem sedmem mestu. Odlični rezultati so posledica 
kakovostnega delo trenerjev (Fajdiga, Starovasnik, Špilak, 
Titan), širokega izbora igralcev, vestnega dela na trenin-
gih ter korektnih medsebojnih odnosov.  Veliko je k temu 
pripomogla organizacija poletnega  nogometnega kampa v 
Sv. Martinu na Muri.

Veseli nas tudi veliko število igralcev v mlajših selek-
cijah (od U-7 do U-13), kater vodijo mladi perspektivni 
trenerji.

V zimskem obdobju igralci večinoma nimajo klubskih 
obveznosti. Vodstvo kluba pa ima kar precej dela z ustvar-
janjem pogojev za nadaljnje uspešno delo.

V nadaljevanju sezone bi radi potrdili in v kolikor je 
mogoče še izboljšali jesenske rezultate. Zelo zadovoljni bi 
bili z osvojitvijo vsaj petega mesta pri članih do 18. kroga, 
ki potem omogoča ugodnejši razpored do konca sezone. 
Glede na to, da je nastopanje drugo sezono ponavadi pre-
cej težje, bi bila ponovitev lanskega uspeha odlična popo-
tnica za nadaljnje delo.

Cilj mladinske in kadetske ekipe je osvojitev skupne-
ga prvega mesta, ki vodi v 1. SKL/SML, za starejše dečke 
pričakujemo uvrstitev v zgodnji del lestvice. Rezultati teh 
selekcij so pomembni  predvsem iz razloga vzgoje lastnih 
igralcev za nadaljevanje kariere v članski ekipi.

Dušan Magdič, NK Veržej

DOGAJANJA V ŠD NK VERŽEJ

Članska ekipa
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REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
Krog Domači : Gosti Rezultat
01 Farmtech Veržej - Ankaran 2:2
02. Farmtech Veržej - Šenčur 3:0
03. Aluminij - Farmtech Veržej 4:1
04. Farmtech Veržej - Krško 1:2
05. Dravinja - Farmtech Veržej 1:3
06. Farmtech Veržej - Tolmin 1:1
07. Triglav - Farmtech Veržej 4:2
08. Farmtech Veržej - Šmartno 2:0
09. Dob - Farmtech Veržej 1:0
10. Ankaran - Farmtech Veržej 2:1
11. Šenčur - Farmtech Veržej 2:3
12. Farmtech Veržej - Aluminij 0:3
13. Krško - Farmtech Veržej 1:1
14. Farmtech Veržej - Dravinja 2:1
15. Tolmin - Farmtech Veržej 1:2

REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
Krog Domači : Gosti Rezultat
01. Farmtech Veržej - Drava 5:0
02. Maribor - Farmtech Veržej 10:0
03. Farmtech Veržej - Šampion 1:2
04. Korotan - Farmtech Veržej 2:5
05. Farmtech Veržej - Aluminij 1:3
06. Krško - Farmtech Veržej 5:0
07. Farmtech Veržej - Dravinja 4:3
08. Pobrežje - Farmtech Veržej 2:4
09. Farmtech Veržej - Celje 2:1
10. Dravograd - Farmtech Veržej 3:1
11. Farmtech Veržej - Žalec 4:1
12. Rudar - Farmtech Veržej 2:2
13. Farmtech Veržej - Bistrica 0:0
14. Drava - Farmtech Veržej 5:2
15. Farmtech Veržej - Maribor 0:4
16. Simer - Farmtech Veržej 1:7

2. SLOVENSKA ČLANSKA NOGOMETNA LIGA , SEZONA 2014/15, JESEN
LESTVICA
Mesto Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Krško 15 10 3 2 29:17 33

2. Triglav 15 8 4 3 28:17 28

3 Tolmin 15 8 1 6 30:21 25

4. Dob 15 8 1 6 19:15 25

5. Aluminij 15 7 3 5 21:10 24

6. Farmtech Veržej 15 6 3 6 24:25 21

1. SLOVENSKA LIGA STAREJŠIH DEČKOV U-15, SEZONA 2014/15, JESEN
LESTVICA
Mesto Klub Tekme Z N P Goli Točke
1. Maribor 16 15 1 0 77:6 46
2. Aluminij 16 11 1 4 61:18 34
3. Celje 16 10 3 3 36:15 33
4. Krško 16 9 4 3 40:12 31
5. Dravograd 16 9 2 5 32:18 29
6. Dravinja 16 7 3 6 33:42 24
7. Farmtech Veržej 16 7 2 7 38:44 23

Kadeti Starejši dečki U-15

Mladinci
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Konec meseca novembra se je zaključil jesenski del tek-
movanja v Medobčinski ligi malega nogometa na tra-

vi, ki poteka pod okriljem Športne zveze Križevci. Športno 
društvo Bunčani je tako jesenski del zaključilo na 3. mestu 
in zaostajajo le točko za drugo uvrščeno ekipo ŠD Križevci. 

Dobri rezultati in tretjo mesto na listi strelcev medob-
činske lige, ki si ga delita igralca Alex Kodba in Alen Lebar 
dokazujejo, da so člani ŠD Bunčani v sezoni 2014/15 v zelo 
dobri formi. Tako bo športno društvo v drugo polovico se-
zone štartalo s ciljem, da so po zaključku prvenstva med 
prvimi tremi najboljši ekipami. Dobri rezultati so zagotovo 
dobra popotnica in spodbuda za nadaljnji del prvenstva.

Člani ŠD Bunčani pa med zimskim premorom ne bodo 

mirovali. Sodelovali bodo v Nogometni zimski ligi trojk 
na odboj, ki vsako leto poteka v telovadnici v Križevcih. 
Lansko leto so člani ŠD Bunčani v tej ligi osvojili 2. me-
sto. Tako bodo v novi sezoni poskušali rezultat izboljšati in 
osvojiti sam vrh lestvice.            Dominik Štrakl

REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
Krog Domači : Gosti Rezultat
01. Farmtech Veržej - Kovinar 7:0
02. Dravograd - Farmtech Veržej 0:2
03. Farmtech Veržej - Šmartno 4:0
04. Malečnik - Farmtech Veržej 0:0
05. Farmtech Veržej - Železničar 5:0
06. Jarenina - Farmtech Veržej 0:1
07. Farmtech Veržej - Drava 0:1
08. Pohorje - Farmtech Veržej 1:5
09. Farmtech Veržej - Mura 2:0
10. Nafta - Farmtech Veržej 0:2
11. Farmtech Veržej - Bistrica 5:1
12. Farmtech Veržej – MIklavž/Dobrovce 4:1
13. Dravinja - Farmtech Veržej 2:2

LESTVICA 2. SKL
Mesto Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Farmtech Veržej 13 10 2 1 39:06 32

2. Jarenina 13 10 1 2 31:13 31

3. Mura 13 9 1 3 34:10 28

4. Dravinja 13 7 4 2 36:18 25

5. Drava 13 7 2 4 34:16 23

2. SLOVENSKA KADETSKA LIGA, SEZONA 2014/15, JESEN

REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
Krog Domači : Gosti Rezultat
01. Farmtech Veržej - Kovinar 7:0
02. Dravograd - Farmtech Veržej 0:1
03. Farmtech Veržej - Šmartno 2:1
04. Malečnik - Farmtech Veržej 3:0
05. Farmtech Veržej - Železničar 4:1
06. Jarenina - Farmtech Veržej 0:2
07. Farmtech Veržej - Drava 1:2
08. Pohorje - Farmtech Veržej 1:4
09. Farmtech Veržej - Mura 1:0
10. Nafta - Farmtech Veržej 3:2
11. Farmtech Veržej - Bistrica 8:0
12. Farmtech Veržej – Miklavž/Dobrovce 9:0
13. Dravinja - Farmtech Veržej 1:1

2. SLOVENSKA MLADINSKA LIGA SEZONA 2014/15, JESEN
LESTVICA 2. SML
Mesto Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Mura 13 10 0 3 40:17 30

2. Dravinja 13 9 3 1 36:15 30

3. Drava 13 9 1 3 42:12 28

4. Farmtech Veržej 13 9 1 3 42:12 28

5. Dravograd 13 8 0 5 31:17 24

Mesto Klub Tekme Z N P Goli Točke
1. Farmtech Veržej 26 19 3 4 81:18 60
2. Mura 26 19 1 6 74:27 58
3. Dravinja 26 16 7 3 72:33 55
4. Drava 26 16 3 7 93:35 51
5. Jarenina 26 13 4 9 46:36 43

ŠD BUNČANI PO JESENSKEM DELU 
NA 3. MESTU

SKUPNA LESTVICA PO 21. KROGIH

:: športni utrip
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Sezona 2014 je žal spet minila brez veržejskih predstav-
nikov med najboljšimi v rejskih dirkah. 
Leto 2014 si bodo predvsem zapolnili Jožef Brunec, 

Branko Seršen in Drago Fras, saj je njihov varovanec Dan-
te MS pobral praktično vse, kar se je pobrati dalo.

V trinajstih štartih je kar šestkrat zmagal, bil še dvakrat 
drugi ter enkrat tretji. Ustavil se je pri nekaj več kot dveh 
tisočakih in pol zaslužka ter postavil rekord 1.16,8 in to na 
srednjo distanco s štartom iz obrata. 

V prvi polovici sezone ga je treniral še Drago Fras, na 
hipodromu pa je vajeti prevzemal Branko Seršen, v drugi 
polovici leta pa je vsakodnevni kondicijski trening prevzel 
sam lastnik Joško Brunec. Vsekakor je ekipi uspelo odlično 
delo, ki je rezultiralo v zmagah širom Slovenije – v Mari-
boru, Ljubljani, Lenartu ter kar trikrat doma v Ljutomeru. 
Dante je zabeležil kar dve seriji s tremi zaporednimi zma-
gami, najprej maja, nato pa še avgusta.

Uvrstil se je na sedmo mesto med vsemi konji v Slove-
niji v letu 2014 po uvrstitvah, Brane Seršen pa je, skupaj s 
še dvema zmagama, ki ju je zbral s svojim konjem Luxu-
som, osvojil deveto mesto med vsemi vozniki pri nas.

Med pomembnejše dosežke velja tukaj še uvrstiti dve 
drugi mesti v dveh nastopih, v dveh rejskih dirkah Lesterja 
OZ iz hleva Slavka Jureša. Praktično takoj pa prihodu na 
stezo je pokazal zelo zanesljivi predstavi in v rejski dirki za 
dveletne kasače pasme konj Ljutomerski kasač in v Držav-

nem prvenstvu za 2-letnike zaostal le za najboljšim dvele-
tnikom letošnje sezone Vilin On Topom. Vsekakor dobra 
spodbuda za delo naprej.

Dve zmagi letos je osvojil Pinter iz hleva Jožeta Osterca, 
obakrat sicer na vajetih Dušana Zorka. Prvo v memorialu 
Ludvika Slaviča starejšega v Ljutomeru, drugo pa na bu-
dimpeštanskem hipodromu že po koncu »slovenske« sezo-
ne. Obakrat je konkurentom kar pošteno »ušel«, letos pa je 
z izvrstnim osebnim rekordom 1.15,5 dokazal, da je zares 
dozorel v vrhunskega tekmovalca.

Dve zmagi je s svojimi konji zabeležil tudi Rene Han-
žekovič, prvo avgusta v Budimpešti z Lady Luno, drugo 
pa septembra z Leonidasom v Ljubljani. Njegovi konji so 
se sicer izkazali še večkrat, ko je v sulkiju sedel Jože Sagaj 
mlajši. Zmagal je namreč z Leonidasom oktobra v Budim-
pešti ter z Vic Attackom, enkrat prav tako v Budimpešti, 
enkrat pa v Ljutomeru.

Posebno omembo si zasluži še Franc Cimerman, ki je 
z Rossom na avgustovskih dirkah v Ljutomeru zabeležil 
prvo zmago, odkar se je pred nekaj sezonami znova vrnil v 
tekmovalne arene. 

Sploh prvo v karieri pa je privozil Matevž Fras s kobilo 
Glori Sage. Da je okusil slast zmage je moral kar v tujino, 
natančneje v Budimpešto. Po eno zmago sta letos osvojila 
še Jože Osterc s Prendo (aprila v Ljubljani) in Saša Seršen s 
Home By Ten (septembra v Ljutomeru).     Vito Šadl

NAJUSPEŠNEJŠI KASAČ NAŠE OBČINE JE LETOS DANTE MS
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Po zelo dobrih predstavah in rezultatih ter osvojenem 1. 
mestu v Občinski ligi v elektronskem pikadu, ki poteka 

pod organizacijo Športne zveze Križevci, so člani Športne-
ga društva Bunčani zaštartali v novo sezono.  Tudi to sezo-
no nastopajo pod imenom »Bunčke cvrle«. 

Bunčke cvrle so tako odigrale že dva kroga v tekmova-
nju »301 Double Out«. V 1. krogu so proti ekipi Grabe 2 
zmagali z rezultatom 8:2, v 2. krogu tekmovanja pa proti 
ekipi Taxi bara Frč remizirali z rezultatom 5:5. V tej sezoni 
bo za Bunčke cvrle tekmovalo osem članov. To so Seba-
stjan Šumak, Mirko Štrajner, Mitja Ledinšek, Stanko Vršič, 
Dragica Jager, Boštjan Osterc, Mateja Antolič in Gregor 
Horvat. V ekipi elektronskega pikada si želijo, da v tej se-
zoni ponovijo uspeh lanskega leta.           Dominik Štrakl

BUNČKE CVRLE ZAŠTARTALE V NOVO SEZONO
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:: športni utrip
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:: izobraževalni utrip

Le kdo še ni slišal za »adrenalin«? Govorimo: »Poln 
je adrenalina.« Poznamo »adrenalinske športe« in 

»adrenalinske parke«. In kaj je skupnega vsemu temu? 
Pri vsem je prisotno veliko energije za akcijo, veliko raz-
burjenja, veliko pričakovanja, pripravljenosti na akcijo, 
borbo, obrambo, napad, hrepenenje po neznanem užitku, 
dogodivščini, … 

Suhoparno povedano: adrenalin je hormon in živčni 
prenašalec, ki ga izloča nadledvična žleza in posreduje pri 
pretvorbi glikogena v glukozo. V krvi se poveča koncen-
tracija glukoze, ki je ena vrsta sladkorja in s tem glavno 
»gorivo« za naš organizem. Adrenalin širi dihalne poti, 
oži krvne žile v koži in v prebavilih ter poveča dotok krvi 
v mišičje in mu tako omogoča uspešno delovanje. Deluje 
nekako tako, kot takrat, ko v avtomobilu »pritisnemo na 
plin« – motor hitreje deluje.

Ko se koncentracija adrenalina ob določenih situacijah 
in intenzivnih čustvenih stanjih v krvi poveča, se počutimo 
vznemirjene, napete, pripravljeni smo hitro in velikokrat 
nekontrolirano odreagirati, meja med jezo in veseljem, 
razočaranjem in navdušenjem je izredno krhka. Čustvena 
napetost je velika. Vse to obremenjuje delovanje celotnega 
našega organizma. In ko ta napetost mine, ko si »oddah-
nemo«, se počutimo pomirjene, sproščene, lahke, misli se 
umirijo. Okolje in ljudi okoli sebe doživljamo kot prijate-
lje, dovzetnejši postanemo za doživljanje lepega, veselega 
in na plan privrejo prijetna čustva. Postanemo dobre volje. 
Prevzamejo nas prijetne misli in optimizem. Koncentracija 
adrenalina v krvi je padla. Naše življenje, naš vsakdan, je 
večno spreminjanje koncentracije adrenalina v krvi. 

In kaj imata skupnega adrenalin in prazniki?
Prazniki so čas obdarovanja – sprejemanja daril in daja-

nja daril. Kadar smo v (velikem) pričakovanju sprejemanja 
daril, oziroma v pričakovanju sprejemanja nasploh (spre-
jetosti, ljubezni, pozornost), nam koncentracija adrenalina 
v krvi naraste – obremenimo organizem. Spomnite se la-
stnih izkušenj ob velikih pričakovanjih! Opazujte otroke, 
kadar so v velikem pričakovanju! Njihove misli, čustva in 
reakcije so precej nekontrolirane, postanejo neučakani, 
pripravljeni so tudi »na borbo«. Otroci (ali odrasli), ki so 
navajeni in naučeni, da zmeraj samo sprejemajo, so polni 
adrenalina, ki povzroča vse prej našteta neprijetna stanja 
organizma. V življenju zmeraj samo »zahtevajo« in kadar 
dobijo zahtevano, niso zadovoljni, niso srečni in se težko 
umirijo. In takoj zahtevajo nekaj drugega. Za vse svoje sla-
bo počutje krivijo druge. Počutijo se nesprejete, njihova 
samopodoba pada. Ne znajo sprejemati, še manj dajati.

Nasprotno pa, kadar vam uspe koga obdariti, karkoli 
dati drugemu (darilo, pozornost, varnost), vas to »dajanje« 
sprosti in pomiri. Čutite se sprejetega, ker je nekdo drug 

sprejel vaše darilo. V bistvu je sprejel vas kot osebnost, člo-
veka. Koncentracija adrenalina v krvi je padla. In tisti, ki 
uspejo veliko »dajati«, so umirjeni, prijazni, sprejemajo s 
prijetnimi čustvi, so bolj samozavestni in bolj samostojni. 
Njihove misli spodbujajo prijetna čustva. Imajo veliko do-
brih prijateljev, so ustvarjalni in uspešni.

V tem turbulentnem času z neizmernimi količinami 
dobrin, ko imamo veliko vsega, česar niti ne potrebujemo, 
ko ne vemo kaj kdo v resnici potrebuje in smo vsi zbegani, 
ko se odločamo, kaj komu podariti (kupiti), naučimo raje 
naše otroke in jih navadimo, da bodo znali primerno dajati 
(podariti) in jih obvarujmo pred tem, da so v neprestanem 
pričakovanju sprejemanja. Obdarujemo zaradi sebe, da se 
mi bolje počutimo, ko prejmemo delček energije začude-
nja in presenečenja. In končno, obdarujemo za topel stisk 
rok, globok pogled v oči, prijazen nasmeh, občutek rado-
sti, ko se nekoga lahko brez zadržkov dotaknemo. Objem 
in poljub pa pristnost odnosa še potrdita. Poznajo ta obču-
tek naši otroci?

Borut Casar

ADRENALIN IN PRAZNIKI
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Starši se poslužujejo različnih stilov vzgoje. Ena izmed 
glavnih dimenzij, okoli katerih se organizirajo različ-

ni stili starševstva, pa je postavljanje meja. V posameznih 
vzgojnih stilih so meje vzpostavljene na zelo različne na-
čine in tudi njihova funkcija je različna. Meje potrebu-
jemo vsi, zlasti otroci, ki se še razvijajo in še ne vedo, do 
kod smejo. Zavedanje meja nam daje občutek varnosti. 
Meje varnosti pa ne pomenijo omejevanje ali oviranje 
svobode. Upoštevati in spoštovati meje otrok pomeni, da 
jim zagotovimo dostojanstven razvoj. V tem smislu meje 
ščitijo, vendar ne varujejo pred resničnostjo. Kdor hoče 
otrokom prihraniti izkušnje s postavljanjem ozkih meja, 
odraščajočim otrokom onemogoča, da bi se pripravili na 
življenje. Veliko staršev želi otrokom prihraniti slabe iz-
kušnje, skozi katere jih je peljalo njihovo otroštvo, zato 
gredo v drugo skrajnost, kot so je morda bili sami vajeni 
od svojih staršev in ne postavljajo meja oziroma se poslu-
žujejo, tako imenovane popustljive vzgoje, kar jih lahko 
kaj kmalu pripelje do nasprotij s samimi sabo. Tako se 
začnejo pretirano žrtvovati zanje in ne poslušajo svojih 
potreb. S postavljanjem meja pri otroku tudi spodbujamo 
razvoj samostojnosti, predvsem pa ga učimo, kako obvla-
dovati frustracije.

Otroci bodo vselej preizkušali meje ter iskali skraj-
ne okoliščine, da bi začutili sebe, svoje meje, vzposta-
vili odnos, s tem bodo iskali tudi odločnost in jasnost. 
Otroci bodo svoje meje lahko spoznali le, če jim bodo 
starši z vzgledom jasno pokazali, da meje postavljajo 
tudi sami in tudi sebi. V kolikor meja ne postavljamo, 
jih otroci ne morejo začutiti, take vzgoje tako ne doži-
vljajo kot svobode in ljubezni, temveč kot ravnodušnost. 
Postavljanje meja temelji na medsebojnem spoštovanju 
telesnih, psihičnih in duševnih meja sočloveka. Kar po-
meni, da na silo ali z udarci, na dolgi rok ne bomo do-
segli želenega učinka. Otroke navadno udarijo nemoč-
ni starši, ki so zamudili prave trenutke vzgoje, tisti, ki 
menijo, da je otrok storil nekaj, kar se jim ne zdi spre-
jemljivo. Otroka udarijo iz lastne nemoči, besa, žalosti. 
Velikokrat udarec ni ne le odraz nemoči, ampak tudi 
posledica pomanjkanja časa, da bi se vsakodnevno so-
očali z vzgojo, ter sproti postavljali dogovore in pravila.

Meje naj bi bile jasne in fleksibilne, kar ne pomeni po-
puščanje, temveč pogovarjanje in sodelovanje z otrokom. 
S tem mu damo odgovornost, saj mu ponudimo možnost 
sodelovanja pri oblikovanju pravil in postavljanju meja.

Postavljanja meja se lahko naučimo. Z zgledom, ki 
kaže na skrb zase in na zadovoljevanje lastnih potreb, 
lahko tega naučimo tudi svoje otroke. Vsak starš ravna 
tako, kot sam misli, da je najbolj prav. Vsak naredi za 
svojega otroka najboljše, kar v nekem trenutku zmore.

Tadeja Puhar

VZGOJA IN POMEN POSTAVLJANJA MEJA

:: izobraževalni utrip
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:: razvedilni koti ek

GLEDALIŠKA DEJAVNOST

V Veržeju je bila nekoč aktivna tudi dramska sekcija. 
Dramske skupine naj bi delovale v okviru Bralnega dru-
štva, v okviru Sokola in v okviru Kulturnega društva. Pri 
uprizoritvah naj bi sodelovali v glavnem isti ljudje, prebi-
valci Veržeja, ne glede na društveno pripadnost. V zapisih 
sokolskega društva so sicer kot igralci najpogosteje ome-
njeni: Hedvika Kozar, Marica Ros, Slavko in Jakob Seršen, 
Ladko Grantaša, Marica Ivanjšič in drugi.

Zlasti pozimi, ko ni bilo dela na polju, so se mladi radi 
vključevali v dramsko dejav-
nost. Člani dramske skupine 
naj bi letno pripravili od 3 
do 4 gledališke predstave in 
tako kratkočasili domačine. 
Dramska dela so ponavadi 
uprizarjali na štefanovo (26. 
decembra), na velikonoč-
ni ponedeljek in binkošti. 
Dramska sekcija je skrbela 
tudi za miklavževanje, silve-
strovanje in pustovanje. V 
Veržeju sta bili v preteklosti 
dve gledališki dvorani. Ena 
je bila v salezijanskem zavo-
du ali Marijanišču, druga pa 
je bila Hedžetova dvorana. V 
prvi so izvajali predvsem igre 
z nabožno vsebino, v Hedže-
tovi dvorani pa so prirejali 
tako veseloigre kot tragedije 
in operete. Z dograditvijo za-
družnega doma leta 1953 pa 
se je kulturno življenje pre-
selilo v novo kulturno dvo-
rano in v povojnem obdobju 
je veržejska dramska sku-
pina delovala pod okriljem 
Kulturnega društva Veržej. 
Vodili so jo Franjo Kozar, 
Rajko Topolovec, Marija 
Ferenc ter Erik Mohorko 
(povz. po O. Poljanec idr., 
1998).

Tokratni fotografiji sta 
last g. Matije Galundra. 
Fotografiji prikazujeta 
veržejsko dramsko skupi-
no na ljutomerskem odru 
leta 1953. Naslov igre, 

predvidevamo po zapisih na hrbtni strani fotografije, je 
»Operacija«. Na fotografiji iz leve proti desni stojijo: vojak 
oz. stražar Ladislav (Ladko) Grantaša, častna sestra, me-
dicinska sestra Marija (Marica) Ros, predstojnik klinike, 
zdravnik Franc Galunder, župnik, medicinska sestra in 
še ena častna sestra. Žal smo na fotografiji prepoznali le 
nekatere. Morda pa bo vam uspelo prepoznati še koga?

Zapisala Ksenija Seršen

Literatura: O. Poljanec, I. Poljanec in učenci OŠ Veržej: Društvena 
dejavnost v Veržeju, OŠ Veržej, 1998.

STARE FOTOGRAFIJE GOVORIJO …
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NAPOVEDNIK DOGODKOV V OBČINI VERŽEJ :: DECEMBER 2014 – MAREC 2015

Vse spremembe in dopolnitve dogodkov bodo objavljene na spletni strani www.centerduo.si, za vse podrobnejše 
informacije pa nas lahko obiščete tudi na sedežu TIC-a Veržej (pon–pet: 9.00–15.00, sob: 9.00–12.00).

   TIC Veržej
   Puščenjakova 1 
   SI - 9241 Veržej

T: +386 51 654 778 
F: +386 2 588 90 61 

E: ticverzej@gmail.com 
W: www.centerduo.si/tic

:: razvedilni koti ek

DATUM URA DOGODEK VSEBINA LOKACIJA ORGANIZATOR

5. 12. –  
7. 1. 2015

Delavniki 
od 9.00 do 15.00  
in od 17.00  
do 20.00
Sobota, nedelja in 
prazniki 
od 9.00 do 12.00  
in od 17.00  
do 20.00

7. Razstava 
slovenskih jaslic in 
jaslic zakoncev Lavrih

7. Razstava slovenskih jaslic in jaslic 
zakoncev Lavrih

Puščenjakova 
dvorana 
Rokodelskega 
centra Veržej

Rokodelski 
center Veržej 
(Center DUO)

19. 12. 2014 18.00 Božična vas Banovci Slavnostni prižig luči in otvoritev 
jaslic Božična vas Banovci 2014

Pred Termami 
Banovci

TD in Terme 
Banovci

19. – 20.  
12. 2014 / Luč Miru Mladi iz SMC Veržej prinašajo  

po domovih Luč Miru 2014 / SMC Veržej

22. 12. 2014 9.30 Prihod Dedka Mraza Prihod Dedka Mraza za otroke vrtca Vrtec Veržej Vrtec Veržej

22. 12. 2014 16.00 Prihod Dedka Mraza Prihod Dedka Mraza za otroke,  
ki ne obiskujejo vrtca Vrtec Veržej Vrtec Veržej

23. 12. 2014 16.30 Pohod z laternami Pohod z laternami v Banovce,  
ogled božične vasi Vrtec Veržej Vrtec Veržej

26.-28. 12. Dop. in pop. Koledniki Obisk otrok kolednikov po domovih Župnija Veržej Župnija Veržej

27.12. 2014 18.00 Božični koncert Božični koncert sekcij KD Slavko 
Osterc Veržej z gosti

Cerkev  
sv. Mihaela  
v Veržeju

KD Slavko 
Osterc Veržej

28. 12. 2014 19.00 Božični koncert Božični koncert v organizaciji 
Turističnega društva Banovci

Gasilski dom 
Banovci TD Banovci

8. 1. – 3. 2. 
2015

Delavniki 
od 9.00 do 15.00
Sobota 
od 9.00 do 12.00 
Nedelja in 
prazniki
po dogovoru

7. Razstava 
slovenskih jaslic in 
jaslic zakoncev Lavrih

7. Razstava slovenskih jaslic in jaslic 
zakoncev Lavrih

Puščenjakova 
dvorana 
Rokodelskega 
centra Veržej

Rokodelski 
center Veržej 
(Center DUO)

24. 1. 2015 9.00 – 16.00 Praznični Oratorij Oratorijski dan  
ob prazniku sv. Janeza Boska Župnija Veržej SMC Veržej

31. 1. 2015 18.30 Občni zbor PGD 
Veržej Občni zbor PGD Veržej Gasilski dom 

Veržej PGD Veržej

5. 2. 2015 Odprtje razstave 
Brezjanska Marija

Ob 200-letnici: K Mariji Pomagaj na 
Brezje 1814 – 2014

Puščenjakova 
dvorana 
Rokodelskega 
centra Veržej

Zavod 
Marianum 
Veržej in 
Družina

21. 2. 2015 19.00 Koncert KD Slavko 
Osterc 

V sklopu koncerta se bo predstavila 
tudi Folkorna skupina argentinskih 
Slovencev iz Buenos Airesa

Dom kulture 
Veržej

KD Slavko 
Osterc Veržej

28. 2. 2015 19.00 Občni zbor KD 
Slavko Osterc Občni zbor društva Gasilski dom 

Veržej
KD Slavko 
Osterc Veržej

13. 3. 2015 18.00 Kovačičev večer Spomin na dobrotnika Ernesta 
Frumna

Kovačičeva 
dvorana

Zavod 
Marianum 
Veržej

27. 3. 2015 11.00 7. Razstava pirhov 7. Razstava pirhov in velikonočnega 
ognja

Puščenjakova 
dvorana 
Rokodelskega 
centra Veržej

Rokodelski 
center Veržej 
(Center DUO)

http://www.centerduo.si
http://www.centerduo.si


MIHOLOV SEJEM 2014
Prite, prite s fseh vesi, prite glejat, ka v Ver eh se za Miholovo godi.

Slovesno sveto mašo je vodil domačin zlatomašnik, 
salezijanski duhovnik Anton Rozmarič.

V sklopu Miholovega sejma je potekal blagoslov folklornih 
kostumov. Vabilu se je odzvalo 9 pomurskih folklornih 
skupin, ki je tvorilo povorko približno 120 folklornikov.

Na stojnicah se je predstavilo 40 ponudnikov, od tega so 
30 stojnic zapolnili rokodelci, ki imajo pridobljen certifikat 
Slovenija Craft&Art. 

Pisana druščina plesalcev se je po blagoslovu predstavila 
še s kratkim plesnim programom na sejemskem odru.

Organizatorji so v sodelovanju z Društvom za promocijo 
in zaščito prleških dobrot izvedli 1. ocenjevanje prleške 
tünke in mesa iz zaseke.

V Puščenjakovi dvorani Centra DUO se je s svojo razstavo 
predstavil Rokodelski center Ribnica.

Dodobra je sejemski prostor napolnil drugi MiHeC Fest. 
Vse skupine so obiskovalci za njihov izvirni program 
nagradili z bučnim aplavzom.

Sicer so za spremljevalni kulturni program sejma poskrbeli 
tudi člani KD Slavko Osterc Veržej.

Foto: Grega Valič
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